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SPIS TREŚCI 
 

Lp. Tytuł Numer 

strony 

1. Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany 

 
5 – 8 i 48 

2. Interpelacje Radnych 

 
8 – 14 

3. Odpowiedzi na interpelacje Radnych 

 
14 – 15 

4. Dostosowanie sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres 

od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku 

15 – 18 

5. Dostosowanie sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych, mających 

siedzibę na terenie Gminy Miejskiej Kraków, do nowego ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia 

sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, mających siedzibę na 

terenie Gminy Miejskiej Kraków na okres od dnia 1 września 2017 roku 

do dnia 31 sierpnia 2019 roku 

18 – 20 

6. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 99 usytuowanego w budynku przy ulicy Grota – 

Roweckiego 57 w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 87 % 

bonifikaty 

20 i 49 

7. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku na os. Na Skarpie 61 w 

Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 80 % bonifikaty 

20 i 50 

8. Zmiana uchwały Nr XXI/231/11 Rady Miasta Krakowa z dnia 6 lipca 

2011 roku w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, 

uprawnień do przejazdów ulgowych oraz przepisów taryfowych  

w komunikacji miejskiej realizowanej na obszarze Gminy Miejskiej 

Kraków oraz gmin sąsiadujących, które przystąpiły do porozumienia w 

celu wspólnej realizacji publicznego transportu zbiorowego 

20 – 21 

i 50 

9. Utworzenie i zatwierdzenie statutu jednostki budżetowej Zarząd 

Inwestycji Miejskich w Krakowie 
21 i 50 

10. Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki Uzależnień 

w Krakowie ulica Rozrywka 1 osoby przyjętej do wytrzeźwienia 
21 

i 50 - 51 

 

11. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. zwiększenia 

planu dochodów i wydatków w działach 700, 754, 801, 851 i 853, zmian 

planu dochodów w dziale 926 oraz zmian  w planie wydatków  

w działach 600, 754, 900, 921 i 926/ 

21 – 22 

i 51 

12. Zmiana uchwały Nr LXI/1319/16 Rady Miasta Krakowa z dnia  

21 grudnia 2016 roku w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2017 

oraz w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. 

zmniejszenia planu dochodów w dziale 801, zwiększenia planu 

przychodów oraz zwiększenia planu wydatków w działach 600, 750, 

801, 851, 853, 900, 921 i 926/ 

 

 

22 i 51 
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13. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach 600, 750, 801, 851, 853, 854, 900 i 921 – zadania 

dzielnic/ 

22 i 51 

14. Zmiana uchwały Nr LXXI1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia  

27 marca 2013 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Krakowa 

22 – 23 

i 51 

15. Udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków  

z przeznaczeniem na realizowane w 2017 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, położonych na obszarze Gminy Miejskiej Kraków, 

nie stanowiących jej wyłącznej własności 

23 – 24 

i 51 – 52 

16. Przyjęcie i ogłoszenie tekstu jednolitego uchwały Nr XLV/424/04 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 28 kwietnia 2004 roku w sprawie stawek za 

zajęcie pasa drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

24 i 52 

17. Określenie rodzajów zadań i wysokości środków z PFRON 

przypadających według algorytmu w 2017 roku na realizację zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

w Gminie Miejskiej Kraków 

24 – 25 

i 52 

18. Zmiana uchwały Nr XCV/1271/10 Rady Miasta Krakowa z dnia  

17 marca 2010 roku w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. przystąpienia do sporządzenia 

punktowej zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Kościelniki 

25 – 26 

i 52 

19. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta Krakowa na 2017 rok 

 
26 

i 52 – 53 

20. Skarga na Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie 

 
26 – 27 

i 53 

21. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

przeznaczenia budynku szkolnego położonego przy ulicy Kazimierza 

Odnowiciela 2 

27 – 30 

i 53 

22. Zawarcie Umowy o współpracy pomiędzy Wiedniem i Stołecznym 

Królewskim Miastem Kraków 
30 – 33 

i 53 – 54 

23. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. zwiększenia 

planu dochodów i wydatków w działach 600, 851, 854 i 921/ 
33 i 54 

24. Rozpatrzenie petycji wniesionej przez, dotyczącej podjęcia przez Radę 

Miasta Krakowa uchwały o uwzględnieniu uwag Spółki do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Nowa 

Huta Przyszłości – Igołomska Północ 

34 – 35 

i 54 

25. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa  

w zakresie budowy Deptaku Lotników upamiętniającego polskich 

lotników walczących o odzyskanie i utrzymanie niepodległości w tym 

walczących na wszystkich frontach w II Wojnie Światowej na 

fragmencie dawnego pasa startowego lotniska Rakowice – Czyżyny 

pomiędzy osiedlami Dywizjonu 303 i 2 Pułku Lotniczego 

35 – 36 

i 54 – 55 

26. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. zmian planu 

dochodów w działach 801, 852 i 900 oraz zmian planu wydatków  

w działach 600, 750, 801, 852, 854, 900 i 921/ 

 

36 
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27. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. zwiększenia 

planu dochodów w dziale 600 oraz planu wydatków w działach 600, 

801, 852, 853, 854, 900, 921 i 926 

 

36 – 37 

i 55 

28. Zmiana uchwały Nr LXI/1319/16 Rady Miasta Krakowa z dnia  

21 grudnia 2016 roku w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2017 

oraz w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 /dot. 

zmian w planie wydatków w działach 600, 710, 750, 801, 852, 853, 854, 

855, 900, 921 i 926 – zadania dzielnic/ 

37 – 38 

29. Zmiana uchwały Nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia  

27 marca 2013 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Krakowa 

38 

i 55 – 56 

30. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty 

zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

7254/357657 części nieruchomości gruntowej związanej z lokalem 

mieszkalnym w budynku przy ulicy Łepkowskiego 4 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio współwłasność wnioskodawców na zasadach 

ustawowej wspólności majątkowej małżeńskiej 

39 

31. Rezolucja w sprawie naprawienia zaniedbań związanych z Parkami 

Krajobrazowymi na terenie Krakowa 
39 – 48 

i 56 – 57 

32. Ustalenie kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 

parku kieszonkowego Celarowska 
48 – 49 

33. Oświadczenia, komunikaty 57 – 58 

34. Zamknięcie Sesji 58 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Panie i Panowie Radni bardzo proszę o zajmowanie miejsc, godzina 10.oo. Proszę o 

przygotowanie sprawdzenia obecności. Sprawdzamy obecność. Szanowni Państwo, ponieważ 

u Pana Kosiora i u Pani Fijałkowskiej problemy techniczne jeszcze będą trwały, więc proszę o 

wydrukowanie listy obecności i tutaj po prostu exkatedra stwierdzimy, że są obecni. 

Nieobecna Pani Tatara. Dziękuję. 

 

 Szanowni Państwo rozpoczynamy Sesję. Otwieram LXVII zwyczajną Sesję Rady 

Miasta Krakowa. Serdecznie witam Panie i Panów Radnych. Stwierdzam kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Serdecznie witam Państwa zastępców 

Prezydenta Miasta Krakowa, Pana Sekretarza, Pana Skarbnika. W imieniu Radnych i 

własnym witam wszystkich przybyłych na obrady dzisiejszej Sesji. 

Szanowni Państwo, dzisiaj serdecznie witamy młodzież uczestniczącą X Jubileuszowej 

Edycji  Konkursu Wiedzy o Samorządzie Krakowskim. W trakcie dzisiejszej Sesji biorą 

udział uczniowie XIII Liceum Ogólnokształcącego im. Bohaterów Westerplatte, oklaski dla 

uczniów z XIII Liceum. Pani Agata Tatara obecna. W obradach dzisiejszej Sesji Rady Miasta 

bierze także udział młodzież z Gimnazjum Nr 7. Młodzież uczestniczy w projekcie Uczeń – 

Obywatel, który koordynowany jest przez Centrum Młodzieży im. dr Henryka Jordana. 

Oklaski dla młodzieży z 7 Gimnazjum. Szanowni Państwo w tej sprawie to już wszystko jeśli 

chodzi o powitania. Teraz sprawy organizacyjne.  

Informuję, że protokoły z Sesji LXV z posiedzenia 1 marca oraz z LXVI z 15 marca są do 

wglądu w Kancelarii Rady, pokój 201.  Czy do protokołów z Sesji LXIV to jest z 15 lutego są 

uwagi? Jeżeli nie ma protokół zostanie podpisany. Przypominam o obowiązku 

elektronicznego zgłaszania interpelacji przez tych z Państwa Radnych, którzy zamierzają je 

zgłosić na dzisiejszej Sesji oraz o obowiązku doręczenia Przewodniczącemu też swojej 

interpelacji na piśmie zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu. Szanowni Państwo, 

informacje międzysesyjne. Informuję, że do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęły pisma: 

1. Odpowiedź od Ministra Rodziny i Polityki Społecznej dotyczącej rezolucji Rady 

Miasta z 7 grudnia 2016 roku w sprawie podjęcia działań legislacyjnych 

zmierzających do wsparcia rozbudowy infrastruktury społecznej tj. żłobki, 

przedszkola, szkoły. 

2. Pismo, Wydział Geodezji przesłał spis inwentaryzacyjny z wyłożeń W397 i 398, który 

jest do wglądu w pokoju 201. 

3. Przysłano rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Małopolskiego z 24 marca 

stwierdzające nieważność uchwały Rady Miasta z 15 lutego w sprawie przyjęcia 

programu pod nazwą Nowa Huta dziś w części paragraf 11 uchwały w zakresie słów: 

organizowanych przez Przewodniczącego Rady,  paragraf 13 ust. 2 pkt 1 i 2 oraz 

paragraf 16 uchwały.  

4. Otrzymaliśmy także odpowiedź z Kancelarii Rady dotyczącej rezolucji Rady Miasta z 

25 stycznia w sprawie wyłączenia od interwencji nadzorczej treści rezolucji, apeli czy 

oświadczeń podejmowanych przez organy stanowiące jednostek samorządu 

terytorialnego zawierających wezwanie do określonego zachowania, podjęcia 

inicjatywy lub zadania jak również zawierających stanowiska w określonej sprawie. 

5. Także w informacjach międzysesyjnych, w związku ze śledztwem prowadzonym 

przez CBA na zlecenie Prokuratury z Olsztyna przeciwko niektórym dostawcom 

sprzętu komputerowego, w tym być może takim, którzy dostarczali sprzęt do Urzędu 

uprzejmie proszę o udostępnienie komputerów, które otrzymaliście Państwo z Urzędu 

pracownikom Wydziału Informatyki obsługującym Sesje Rady Miasta w celu 

sczytania kluczy licencyjnych systemu Windows. Chodzi o to jaki mamy numer 
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licencji na poszczególnych komputerach. Tych z Państwa, którzy nie mają w dniu 

dzisiejszym komputerów przekazanych przez Urząd proszę o przyniesienie ich na 

następną Sesję po to żeby te licencje, numery licencji były sczytane. To tyle 

informacje organizacyjne. 

Kolejna sprawa dotycząca porządku obrad. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 dla projektów, 

które będą dzisiaj rozpatrywane w trybie jednego czytania wyznacza się termin zgłaszania 

autopoprawek do rozpoczęcia czytania, termin zgłaszania poprawek do czasu zakończenia 

dyskusji. Na dzisiejszej Sesji dotyczy to następujących jednoczytaniowych projektów uchwał. 

 

1. Druk 1812, udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków z 

przeznaczeniem na realizowane w 2017 roku prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na 

obszarze Gminy Miejskiej Kraków. 

2. Druk 1807, przyjęcie i ogłoszenie tekstu jednolitego uchwały w sprawie stawek za 

zajęcie pasa drogowego. 

3. Druk 1811, określenie rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2017 

roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

4. Druk 1772, zmiana uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia punktowej zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Kościelniki. 

5. Druk 1803, przyjęcie planu pracy Rady Miasta Krakowa  na rok 2017. 

6. Druk 1808, skarga na Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie. 

7. Druk 1809, ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

przeznaczenia budynku szkolnego położonego przy ulicy Kazimierza Odnowiciela 2. 

8. Druk 1826, zawarcie Umowy o współpracy pomiędzy Wiedniem i Stołecznym 

Królewskim Miastem Kraków. 

9. Druk 1821, zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017. 

Na podstawie paragrafu 34 ust. 3 Statutu pisemny wniosek co najmniej 1/10 ustawowego 

składu Rady to jest 5 Radnych lub Prezydenta zawierający uzasadnienie, złożony najpóźniej 

do końca dyskusji Rada może zdecydować o rozpatrzeniu wyżej wymienionych projektów 

uchwał w trybie dwóch czytań. 

Informacja dotycząca skarg. Od ostatniej informacji Rady Miasta wpłynęła jedna skarga. 

Skarga będzie przedmiotem prac Komisji Rewizyjnej, która zdecyduje o sposobie dalszego jej 

procedowania. 

Porządek obrad dzisiejszej Sesji został uzgodniony z Komisją Główną w dniu 20 marca. 

Informuję Państwa, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym do porządku 

obrad zostały włączone projekty uchwał Prezydenta według druków: 

1. 1811, określenie zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2017 roku na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej. 

2. 1812, udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków z 

przeznaczeniem na realizowane w 2017 roku prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

3. 1819, dostosowanie sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 do dnia 31 sierpnia 2019 roku.  

4. 1820, dostosowanie sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych, mających siedzibę 

na terenie Gminy Miejskiej Kraków, do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego 
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ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych, mających siedzibę na terenie Gminy Miejskiej Kraków. 

5. 1821, zmiany w budżecie. 

6. 1822, zmiany w budżecie. 

7. 1823, zmiany w budżecie. 

8. 1824, zmiana uchwały Nr LXI/1319/16 Rady Miasta Krakowa z dnia 21 grudnia 2016 

roku w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2017 oraz w sprawie zmian w 

budżecie Miasta Krakowa na rok 2017. 

9. 1825, zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

10. 1826, zawarcie Umowy o współpracy pomiędzy Wiedniem i Stołecznym Królewskim 

Miastem Kraków. 

Szanowni Państwo, czy Prezydent, Komisja lub Grupa 5 Radnych chciałaby zgłosić 

propozycje zmian w porządku obrad w trybie przewidzianym przez Statut? Czy w imieniu 

Prezydenta? Nie ma. W imieniu Komisji? Nie widzę. W imieniu Grupy Radnych jeśli można 

ja zacznę, bo sprawa moja jest dość prozaiczna. 

Proszę Państwa w imieniu Grupy Radnych uprzejmie proszę o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały według druku 1817, jest to projekt Komisji Głównej w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej, złożonej przez mieszkańca Krakowa, ta sprawa była 

omawiana na Komisji Głównej, dotyczy planu Igołomska, w którym przyjęliśmy, albo raczej 

odrzuciliśmy wszystkie uwagi do planu w sprawie, których właśnie obywatel wnioskował i ta 

petycja, znaczy ta uchwała sprowadza się do tego, że uznajemy petycję za niezasadną właśnie 

w związku z tym, że przyjęliśmy takie rozstrzygnięcia dotyczące planu Igołomska, ale 

formalnie musimy petycję rozpatrzyć, stąd uprzejmie Państwa proszę o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały według druku 1817 w sprawie rozpatrzenia petycji. A 

pilność sprawy wiąże się z tym, że czas na rozpatrywanie petycji jest ograniczony ustawowo i 

chcielibyśmy tutaj nie mieć opóźnień. To tyle, rozpatrzenie petycji. To jest pierwszy wniosek. 

Pan Radny Krzysztonek bardzo proszę. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowna Pani Prezydent! Panie Prezydencie! Szanowni 

Państwo! 

Chciałbym w imieniu Grupy Radnych w trybie pilnym wprowadzić projekt uchwały w 

sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie budowy 

Deptaku Lotników upamiętniającego polskich lotników walczących o odzyskanie, utrzymanie 

niepodległości, w tym walących na wszystkich frontach II wojny światowej na fragmencie  

dawnego Pasa Startowego Lotniska Rakowice – Czyżyny pomiędzy osiedlami Dywizjonu 

303 i II Pułku Lotniczego. To jest druk Nr 1831. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Druk numer 1831. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych w sprawie porządku obrad? Nie 

widzę.  Po pierwsze mamy wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie w trybie nagłym 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji według druku 1817. Rzecz przed chwilą była 

referowana, formalnie musimy to zrobić. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, 

głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny guzik. Dziękuję. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 
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 43 osoby za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada wprowadziła ten punkt do 

porządku obrad. 

 

 Kolejny wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały według druku 1831 w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta w 

zakresie budowy Deptaku Lotników. Głos za, głos przeciw? Nie widzę. Głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję.  

Zamykamy głosowanie, proszę wynik. 

 

 43 osoby za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada wprowadziła ten punkt do 

porządku obrad. Dziękuję. Proszę Państwa teraz punkt pod tytułem: 

 

INTERPELACJE I WNIOSKI RADNYCH. 
Bardzo proszę o elektroniczne zgłaszanie się.  Pan Drewnicki pierwszy, bardzo proszę. 

 

Radny – p. M. Drewnicki 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja mam dzisiaj dwie interpelacje. Jedna została mi zasygnalizowana podczas niedawnej akcji 

sprzątania Stawu przy Kaczeńcowej, to była akcja związana ze sprzątaniem  okolic Parku 

Rzecznego Dłubnia. Interpelację w sprawie odmulenia Stawu złożyłem w poniedziałek, więc 

nie będę o niej dzisiaj tutaj mówił. Natomiast tam jest następująca sprawa /…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Przepraszam bardzo, ale dajmy Panu Radnemu mówić. Jeżeli są jakieś sprawy do załatwienia 

bardzo proszę robić to poza salą obrad. Bardzo proszę Pan Radny. 

 

Radny – p. M. Drewnicki 

Na terenie tuż przy samym stawie były kiedyś czworaki dworskie, które są w rejestrze 

zabytków i w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, stały na terenie zieleni 

urządzonej, one potem zostały najprawdopodobniej spalone, natomiast plan miejscowy cały 

czas jakby obowiązywał, w planie miejscowym jest tam zieleń z zakazem posadowienia 

nowych budynków, możliwa była tylko przebudowa, co przebudowa to jest tylko zmiana 

funkcji, nie można zmienić kubatury, nie można zmienić powierzchni, nie można zmienić 

liczby kondygnacji. Natomiast co ciekawe, w tym samym miejscu został, w tej chwili jest 

budowany budynek, który jest zdecydowanie większy od tego, który tam stał, co w mojej 

ocenie, ja się pytam po prostu w tej interpelacji o co chodzi, bo pytam się żeby mi 

przedstawić całe pozwolenie na budowę  łącznie z korespondencją, ponieważ jeśli plan 

miejscowy zakazuje budowy nowych budynków, a tam postawiono nowy budynek na 

zgliszczach starego to to jest nie w porządku, moim zdaniem to jest naruszenie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. Dlatego ja proszę o pełną informację na ten temat, 

czy tutaj nie zostało złamane prawo, bo to jest temat poważny, jeśli tak było to warto znać te 

informacje, bo ten budynek nawet wizualnie jest zdecydowanie wyższy niż on tam pierwotnie 

stał, a plan miejscowy zakazuje posadowienia nowych budynków, a jedynie przebudowę, co 

przebudowa również zabrania takie zmiany.  
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 Natomiast druga interpelacja dotyczy ścieżki rowerowej w Mistrzejowicach, ona ma 

powstać, rozmawialiśmy też ostatnio na Komisji Innowacji między innymi o tej ścieżce 

rowerowej, to jest taka mistrzejowicka magistrala rowerowa, która poprowadzi aż od okolic 

Urzędu Skarbowego, nowej pętli, przy Park and Ride, przystanku kolei aglomeracyjnej aż do 

ulicy Wiślickiej więc przejdzie przez całe Mistrzejowice. I ja się pytam po prostu, bo 

pojawiły się wstępne koncepcje tutaj 27 marca i one wydają się, że są jakby troszeczkę nie 

spełniające te wymogi, które mogą stać przed taką trasą rowerową w Mistrzejowicach, o to 

jeszcze będąc radnym dzielnicy zabiegałem, tutaj wobec tego pytam o to czy nie warto tej 

ścieżki w jakiś sposób poszerzyć lub sprawić żeby była jak najmniej kolizyjna zarówno z 

ruchem pieszych jak i samochodowym. Warto o to zadbać bo to jest  naprawdę wielka 

inwestycja i to będzie taka ścieżka, która połączy w końcu Mistrzejowice z sąsiednimi 

dzielnicami. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Radny Słoniowski bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Wczoraj w Krakowie zakończył się Europejski Kongres Samorządów Terytorialnych, który 

był okazją do wymiany doświadczeń, dobrych pomysłów i wielu ciekawych rozmów. Miałem 

przyjemność rozmawiać z Sekretarzem Miasta Stołecznego Warszawy, który powiedział, 

powinniście mieć w Krakowie taką aplikację, my taką mamy, na telefonie robi się zdjęcie, 

zgłasza i wysyła dziurę do właściwego Urzędu.  Widzę, że Pan Prezydent się już śmieje, ale 

jak tylko mnie przekonał do tego, że powinniśmy rozważyć coś takiego powiem, że dla 

użytkownika to jest bardzo proste bo się fotografuje dziurę, wysyła ją i potem można 

monitorować w tej aplikacji czy to jest rozpatrywane, czy jest analizowane, czy jest już 

załatwione, o tyle dla urzędnika, też mi pokazał taką stronę, która umożliwia mu 

monitorowanie, które sprawy i jak szybko są załatwiane, które Wydziały na co reagują, a 

które sprawy wymagają być może jakiegoś usprawnienia w rozwiązywaniu problemów, które 

Wydział u niego w Urzędzie, udało mi się od razu porozmawiać też z ludźmi, którzy tą 

aplikację oferują gminom. Nie jest to duży koszt, bo 1 grosz dla mieszkańca, to jest usługa, 

którą jeżeli gmina chciałaby mieć tą drugą część do zarządzania, bo być może nie jest nam 

potrzebna, możemy się bez niej obyć, nie musimy, to nie jest jedyne narzędzie do 

monitorowania funkcjonowania Urzędu, więc to akurat trudno mi Państwa namawiać, wydaje 

mi się, że byłoby ono użyteczne, ale być może nie z wszystkich narzędzi trzeba być może 

korzystać, więc tu nie lobbuje za żadną z konkretnych firm. Natomiast dowiedziałem się od 

nich, że oni wysyłają takie zgłoszenia na maile urzędowe różnych gmin, mają już zmapowaną 

całą Polskę i tą bezpłatną funkcję dla mieszkańców, która umożliwia zgłaszanie usterek 

wysyłają automatem do wszystkich gmin w Polsce w zależności od tego gdzie się daną rzez 

sfotografuje, czyli jeżeli gmina nie wykupiła niczego, nie ma programu i tak mieszkaniec 

może ściągnąć aplikację, sfotografować dziurę i wysłać ją do Urzędu, do którego ta dziura 

jest przypisana. I tu z zaskoczeniem dowiedziałem się, że jest jedna gmina, która 

oprotestowała zgłaszanie tego rodzaju uwag, to znaczy przysłała  rozbudowane pismo, w 

którym powiedziała, nie życzymy sobie żebyście nam przysyłali te informacje o usterkach, o 

dziurach, o wysypiskach, o tego rodzaju problemach. I to jest niestety gmina Kraków. Więc 

chciałem się dowiedzieć dlaczego miasto uważa, że nie potrzebuje tego kanału informacji o 

problemach w mieście i ponieważ to są interpelacje i wnioski to jednak chcę zawnioskować o 

to, żeby rozważyć to raz jeszcze i być może warto w jakiś sposób jednak skorzystać też z tego 

kanału do zgłaszania dziur w drogach. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pani Radna Jantos, potem Pan Radny Gilarski. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowny Panie Prezydencie! 

Zgłaszam dwie interpelacje. Jedną chciałam przeczytać bo wydaje mi się, że to jest 

przedziwna sprawa i miałam cały tłum ludzi, którzy przyszli do mnie na dyżur. Szanowni 

Państwo sprawa jest skomplikowana, polega na tym, że znów coś wyczyniło czy coś zrobiło 

MPO. Sprawa dotyczy kubłów, których po prostu nie oferowano wcześniej, potem 

sprzedawano kubły, piszę całą procedurę, co się stało, a co się nie stało, nie powinno.  

Przeczytam tylko trzy ostatnie punkty. Punkt 6 opisując całą procedurę wcześniej. Reguły 

zostały zmienione w trakcie procedury, mieszkańcy, którzy podpisali umowy, nie wiedzieli o 

możliwości. 7. Nagroda za brak subordynacji jak widać jest znacząca. 8. Nawet morał piszę, 

nie warto się spieszyć bo można w międzyczasie coś dać ugrać. Zachęcam Państwa do 

przeczytania tej interpelacji bo znów jakieś przedziwne rzeczy i prawie, że skandaliczne się 

dzieją z MPO. To jest jedna interpelacja.  

 I druga. Szanowni Państwo miałam dzisiaj przyjemność słuchania w radio Kraków 

Pana Wojewody Pilcha. Pan Wojewoda Pilch zadeklarował publicznie, to jest zarejestrowane, 

jak się domyślam w mediach, to, że w Sopocie, bo dziennikarz pytał się, że w Sopocie Rada 

Miasta przeznaczyła 100 tys. na wsparcie i leczenie dzieci z Aleppo i Pan Wojewoda Pilch 

zadeklarował, mam to nagrane także, że jeżeli my przygotujemy tego typu uchwałę to ona 

będzie lege artis i w związku z tym ja ją przygotuję, bo powiedział, że można.  W związku z 

tym jeżeli nie możemy leczyć dzieci, a możemy przeznaczyć jakieś zapasy finansowe na 

leczenia myślę, że to jest dobra informacja dla nas wszystkich. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Pan Radny Gilarski bardzo proszę, potem Pan Radny Krzysztonek. 

 

Radny – p. M. Gilarski 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Dzisiaj chciałbym zgłosić jedną interpelację, ona dotyczy Szkoły Baletowej prowadzonej 

przez Fundację Edukacji Artystycznej, w związku z tym, że tą sprawę znam, pamiętam 

sytuację z 2000 roku, kiedy tą szkołę przenoszono na ulicę Łąkową do Szkoły Podstawowej 

114, teraz sytuacja jest w sensie podobna, gdyż w związku z tym, że w związku z reformą 

edukacji w Szkole Podstawowej Nr 114 od nowego roku szkolnego nie będzie miejsca, 

zaproponowano, nie przedłużono umowy dla Szkoły Baletowej. Myślę, że gdy jest miejsce 

dla tej szkoły w Krakowie i ta szkoła wielokrotnie była nagradzana różnymi nagrodami, 

również ministerialnymi, niedługo będziemy mieli 70 rocznicę działania tejże szkoły, w 

związku z tym to jest interpelacja do Pana Prezydenta, wniosek i prośba, aby znaleźć jak 

rozumiem jak już nie ma możliwości kontynuowania działalności tejże szkoły przy Szkole 

Podstawowej 114, chociaż tam poniesiono też nakłady remontowe, to znaczy Szkoła 

Baletowa ze składek rodziców te nakłady poniosła, niemniej jednak myślę, że ta szkoła 

zasługuje na pomoc, zasługuje na to aby jej podać pomocną dłoń i myślę, że w zasobach 

gminy miejskiej Kraków znajdzie się jakieś miejsce dla tej szkoły i tutaj proszę Pana 

Prezydenta o to, aby tej szkole pomóc takie miejsce dla tej szkoły znaleźć, trudno jeśli trzeba 

ją przenieść, nie ma żadnej innej możliwości to przynajmniej pomóżmy tej szkole znaleźć 

jakieś miejsce w Krakowie, aby mogła kontynuować swoją działalność. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Radny Krzysztonek bardzo proszę. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowny Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Ja przede wszystkim chciałbym złożyć na ręce Pana Prezydenta podziękowania za to, że kilka 

miesięcy temu miasto wybudowało ścieżkę rowerową na Wale Przeciwpowodziowym, 

między innymi w okolicach Łęgu, ale przy tej okazji chciałbym też przekazać jeden z 

postulatów mieszkańców dotyczący tego obszaru. Otóż tam jest, ta ścieżka rowerowa, przy 

niej jest zamontowany znak: droga dla rowerów i nie ma tam ani pobocza, ani chodnika co 

jest oczywiście naturalne, natomiast z tego wynika, że ruch pieszych jest tam dopuszczony, 

ale piesi muszą ustępować pierwszeństwa, piesi z wyjątkiem osób niepełnosprawnych, 

rowerzystom. I tutaj osoby, które często korzystają tam z tej ścieżki jako piesi, zwłaszcza na 

odcinku od Wiklinowej do Cuplowej proszę o to aby jakby zwiększyć ich bezpieczeństwo. I 

tutaj chciałbym Panie Prezydencie prosić o rozważenie właśnie możliwości podjęcia działań 

w tym zakresie. Myślę, że rozwiązaniem mogłoby być postawienie znaku informującego 

rowerzystów o tym, że na ścieżce mogą pojawić się piesi, takie uwrażliwienie ich na ten 

problem zwiększy bezpieczeństwo pieszych, ale myślę, że również zwiększy bezpieczeństwo 

samych rowerzystów. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Bardzo proszę o interpelację. Kolejny to jestem ja do 

interpelacji. 

Ja mam cztery interpelacje. W pierwszej chciałem poprosić Pana Prezydenta o informację na 

temat przystanku Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej planowanej w Krakowie, w szczególności w 

południowej części Krakowa. Dzisiaj życie dopisało do tej interpelacji ciąg dalszych, przy 

jakiejś awarii, przy dojeździe od strony Skawiny cała część Krakowa, cała ta część Krakowa 

jest zablokowana. Myślę, że wybudowanie tam i wdrożenie przystanków Szybkiej Kolei 

Aglomeracyjnej spowodowałoby, że z jednej strony mieszkańcy okolic po prostu korzystaliby 

z tej kolei, a nie ze swoich samochodów, z drugiej strony mieszkańcy osiedli typu 

Opatkowice, Swoszowice czy Kliny z tego by korzystali. Uprzejmie proszę o informacje w tej 

sprawie. 

Kolejna interpelacja dotyczy hałasu. Proszę Państwa w badaniach barometru wyszło, że hałas 

zaczyna być coraz większym, jednym z najważniejszych problemów Krakowa. Uprzejmie 

proszę o informacje jak ze sprawami hałasu zamierzamy sobie poradzić w rejonie osiedla 

Kliny, w którym w związku z organizacją ruchu ten hałas znacząco wzrósł, kiedyś była mowa 

o ekranach, była mowa o nasadzeniach. Uprzejmie proszę o informacje jak to może tam 

wyglądać. 

Kolejna sprawa, która ciągnie się już trzeci rok, na osiedlu Kliny Nowe jest ulica Geremka, na 

której jest wybudowane kilka bloków, miała być ta ulica wybudowana na koszt dewelopera, 

umowy były z tego co wiem podpisane, do dziś ta ulica nie jest zrobiona. Kolejny blok 

kończy się budować, kolejna grupa mieszkańców będzie jeździła tą ulicą i kolejna grupa 

mieszkańców będzie miała za złe miastu, że nie doprowadziło tą sprawę do końca. Uprzejmie 

proszę o informację, kiedy i w jaki sposób zamierzamy tą sprawę doprowadzić do końca. 

I ostatnia sprawa dotyczy modernizacji ulicy Myślenickiej. Ten temat  trwa już od 2009 roku, 

kiedy mieszkańcy Swoszowic protestowali, kiedy politycy protestowali, kiedy 

zorganizowaliśmy potem środki finansowe na przebudowę, różne opory doprowadziły do 

tego, że przez 4, 5 lat nie udało się tego rozpocząć. W zeszłym roku został złożony wniosek o 

ZRID, ten wniosek został wycofany do poprawienia przez Urząd Wojewódzki. Uprzejmie 



LXII SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

29 marca 2017 r. 

 

12 
 

proszę o szczegółowy harmonogram działań mający doprowadzić do tego, że tak jak 

zadeklarowano przed wakacjami ZRID w zakresie modernizacji ulicy Myślenickiej zostanie 

wydany i proszę o informację w jaki sposób i kiedy te sprawy zostaną zrobione, bo trwa to już 

długo. To tyle z mojej strony, bardzo proszę Pan Mazur. 

 

Radny – p. A. Mazur 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Panie Prezydencie! 

Ja mam trzy interpelacje. Jedna interpelacja jest związana z budową ekspresówki S7, która 

będzie przebiegała przez teren dzielnic nowohuckich, chciałbym zwrócić uwagę na, 

chciałbym aby zwrócono uwagę na planowane zabezpieczenia przed nadmierną emisją hałasu 

na tej trasie, chciałbym uzyskać informacje czy zabezpieczenia akustyczne są planowane, a 

jeśli tak czy będą wystarczające. 

Druga moja interpelacja jest związana, to jest taka informacja do Pana Prezydenta co on na to, 

a mianowicie fascynuje mnie to, że Francuzi, a w szczególności Paryż przoduje w wielu 

innowacjach, które wprowadza na terenie Paryża, między innymi jest taka jedna rzecz, którą 

chcę pokazać. Mianowicie na zatłoczone drogi stolicy Francji wyjechały dwa elektryczne 

minibusy, które kursują między dwiema stacjami kolejowymi w centrum miasta, tak 

wyglądają te minibusy, pojazdy poruszają się autonomicznie bez kierowcy, a pasażerowie 

mogą nimi podróżować za darmo. Pojawienie się ich na ulicach Paryża to odpowiedź władz 

miasta na zagrożenie związane z coraz większym zanieczyszczeniem powietrza, a więc jak 

wiemy nie tylko Kraków, też Paryż i inne miasta w Europie mają ten sam problem. Paryż jest 

tutaj o tyle do przodu, że po prostu robi bardzo dużo w tym kierunku, szuka nowych 

rozwiązań, ja już kiedyś składałem interpelację w podobnej sprawie, ale może zajmę się tą 

sprawą tych właśnie minibusów. To są elektryczne minibusy EZ10, mają miejsca siedzące dla 

6 pasażerów, na razie ich kursy mają charakter próbny, czyli w Paryżu są próby tego 

transportu i oczywiście pasażerowie mogą się przemieszczać przez cały tydzień tymi 

autobusami. Ja tutaj tak zaznaczyłem, że jak widać Paryż chce być przyjazny dla środowiska 

między innymi zajmą się tą technologią, w odpowiedzi na rosnące zagrożenie związane z 

przekroczeniem norm zanieczyszczenia powietrza w dużych strefach miejskich postanowiono 

opracować ten system transportu, który bardziej będzie przyjazny dla środowiska, tak się 

wypowiadała Mer XII Dzielnicy Paryża Pani Katarina, oczywiście – i tu jak widać te testy 

jeszcze trwają. Tymczasem Wicemer Miasta Paryża do spraw innowacji, tu bym chciał 

zaznaczyć, że może w Krakowie by przydał się doradca Prezydenta ds. innowacji, żeby ta 

dziedzina w Krakowie była zauważalna i żeby Kraków pchała do przodu, że może byśmy w 

jakichś dziedzinach wyprzedzili Paryż, tak by mi się marzyło. Więc jest to prośba do 

Prezydenta żeby się zastanowił, mamy wielu doradców, ja sobie wydrukowałem doradców 

Prezydenta Miasta Krakowa, zespoły społecznych doradców Prezydenta Miasta Krakowa, 

pełnomocników Prezydenta Miasta Krakowa, nie znajduję nikogo od spraw innowacji i 

nowych technologii. Tak, że może by było dobrze przez niego pchnąć pewne tematy. 

Wydajemy wiele pieniędzy na różne dziedziny życia, może by się znalazło też trochę 

pieniędzy na to. Na koniec 2017 roku produkowane przez firmę minibusy będą testowane w 

południowej części Paryża, pod koniec tego 2017 roku, floty tych małych pojazdów jeżdżą 

już między innymi w Stanach Zjednoczonych. Oczywiście Francuzi sprawdzają jak to się 

przyjmie w Paryżu, bo to są testy, jeżeli się przyjmie to będą to wprowadzać.  Ten pojazd 

osiąga 15 km na godzinę i został wykorzystany w transporcie publicznym na krótkich 

odcinkach, zaznaczam,  czyli mogłoby się to sprawdzić w Krakowie, krótkie odcinki, Kraków 

jest mały, Rynek czy Dworzec, Kazimierz, Podgórze, to są takie moje pomysły. Oczywiście 

producent podaje, że nie wymagają one rozbudowanej infrastruktury. Jeszcze dodam, że na 

Moście Charlesa de Gaulla łączącym dwie stacje kolejowe między, którymi jeżdżą minibusy 
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pojazdy poruszają się po specjalnych wydzielonych pasach ruchu. Dzięki temu nie 

przemieszczają się razem z innymi pojazdami. Czy takie bus pasy tak jak u nas. To jest tyle 

jeśli chodzi o tą interpelację. Panie Przewodniczący nie wiem ile mam czasu. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Już Pan jest minutę po. 

 

Radny – p. A. Mazur 

To ostatnia rzecz, zaznaczę tylko, mogę prosić Pana o zdjęcie, ostatnia rzecz, zwracam się z 

prośbą do Pana Prezydenta o pilny remont zabytkowego pomnika Jana Kochanowskiego, 

który, jednego z najwybitniejszych twórców renesansu w Europie, polskiego poety epoki 

renesansu. Pomnik znajduje się na osiedlu Złotego Wieku w dzielnicy XV Mistrzejowice.  I 

potrzebuje on natychmiastowego remontu. Jak Państwo widzą tak on wygląda na dzień 

dzisiejszy i jest bardzo w złym stanie, proszę także o wymianę tej tablicy, która jest zrobiona 

z blachy, nie wkomponuje się w ogóle w wizerunek tego pomnika, ja myślę, że potraktujemy 

poważnie Wieszcza, bo zostawił po sobie niezłą spuściznę, bardzo źle to wygląda. Ja bym 

chciał żeby miasto się tym zajęło i po prostu zrobiło coś. Jeszcze dodam tylko na koniec Panie 

Przewodniczący, że /…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Sześć minut Panie Radny. 

 

Radny – p. A. Mazur 

To już kończę, dziękuję bardzo, przepraszam za przedłużenie. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pan Stanisław Rachwał do protokołu, Pan Kazimierz Chrzanowski bardzo 

proszę. Potem Pani Teresa Kwiatkowska. Do protokołu. Pani Kwiatkowska bardzo proszę, 

potem Pan Radny Porębski. 

 

Radna – p. T. Kwiatkowska 

Panowie Prezydenci! Panie Przewodniczący! Szanowne Panie i Panowie Radni! 

Ja mam dwie interpelacje. Jedna dotyczy zniszczonego takiego murku wylotu ulicy 

Szewskiej, to jest zaznaczenie przedmurza bramy Szewskiej jaka była w średniowieczu, parę 

dobrych lat temu postawiono w obrębie Plant zaznaczone mury obronne średniowieczne, a 

obecne to przedmurze tej bramy, która tam kiedyś była wygląda fatalnie. Połamane cegły, 

odpadające, kruszy to się i też taki kiedyś był obrazem, że tam siedziało dwóch takich 

młodych rowerzystów i tak coś skubało, jeszcze te odlatujące cegły. Tak, że wypadałoby to 

chyba jakoś naprawić, uzupełnić i żeby to estetycznie wyglądało. 

Natomiast druga interpelacja jest to taka ciągła, to jest serial moich interpelacji dotyczący 

posadowienia toalet w kilku dzielnicach nowohuckich, chodzi o XVI i XVIII dzielnicę, to jest 

chyba z kolei czwarta, mam różne odpowiedzi, a to się nie da, a to będzie plan, sądzę, że, ja to 

odczuwam, że to jest tak, albo mnie przetrzymanie i mieszkańców po co te toalety publiczne 

w takich dość ruchliwych punktach miasta, przy ronda, po co to mieszkańcom, to nie ma się 

czym chwalić, ale toalety są to podstawowe rzeczy, lepiej brzmi jak się powie, że ile turystów 

przyjechało i zwiedza i jakieś koncerty wielkich artystów, to jest takie medialne, natomiast 

wybudowanie toalet to jest mało medialne i chyba miasto, władze miasta uważają, że jest 

niepotrzebne. Więc proszę o konkretną odpowiedź czy to będzie, a jeżeli będzie to kiedy. 

Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Porębski bardzo proszę, Pani Fijałkowska do protokołu, potem Pani Szybist. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! 

Ja mam cztery interpelacje. Ja mam taką interpelację do Pana Prezydenta bardzo ważną. 

Myślę, że będzie skuteczna, ponieważ jakby zwróci uwagę, na wielu naszych skrzyżowaniach 

w mieście Krakowie dużo świateł jest wyłączonych, nie działają, a ruch płynnie działa jak 

nigdy. W związku z tym mam taką propozycję do Pana Prezydenta żeby również albo 

ograniczyć albo wydłużyć światła na ulicy Kocmyrzowskiej, to dotyczy skrzyżowania ulicy 

Kocmyrzowskiej z ulicą Architektów i myślę, że to sprawę rozwiąże. Tam są dwa 

skrzyżowania na tej ulicy, jadąc od strony Proszowic, od granic miasta, jeżeli zrobimy tak 

żeby światła na ulicy głównej jaką jest ulica Kocmyrzowska świeciły dłużej, a na tych 

podległych, podporządkowanych ulicach świeciły krócej to sprawa będzie rozwiązana, ale 

daję również pod propozycję, jak już to będzie badane, żeby jednak spróbować i postarać się 

wyłączyć całkowicie światła z ruchu na tym odcinku, te dwa światła. Następne światła 

dopiero mamy przy Placu, to jest Kocmyrzowska z Obrońców Krzyża, to jest dość długi 

odcinek. Mam nadzieję, że to rozwiązanie pewnie się przyjmie, to jest prośba oczywiście tych 

użytkowników dróg, którzy przejeżdżają tą drogą kilka razy na dzień, myślę, że pewnie 

wiedzą jak sprawa wygląda i mają w tym kierunku rację. Dlatego zwracam się z prośbą do 

Pana Prezydenta o spowodowanie i zajęcie stanowiska. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pani Radna Fijałkowska do protokołu, Pani Radna Szybist. 

 

Radna – p. A. Szybist 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo Prezydenci! Szanowni 

Państwo! 

Będzie papier, będzie ręcznie napisana interpelacja w sprawie komputerowej, ale trudno. 

Chciałabym się po raz kolejny zapytać ponieważ ostatnio na aplikacji Google Maps gdzie 

nadal nie ma transportu publicznego miasta Krakowa, a we wszystkich poważnych miastach 

europejskich jest, to znaczy można sprawdzić na Google Maps dokładnie, od której minuty do 

której można dojechać gdzieś tramwajem, potem przejść pieszo czy też autobusem,  o ironio, 

pojawiły się tam taksówki ostatnio i chyba jesteśmy jedynym poważnym miastem 

europejskim, w którym na Google Maps mamy drogę pieszą, mamy drogę samochodową, 

mamy drogę taksówką, natomiast nie ma komunikacji publicznej. Chciałabym po raz kolejny 

zapytać czy zostały podjęte jakieś działania i negocjacje z Google i w czym leży problem, czy 

miasto nie chce udostępnić danych z rozkładu jazdy, czy, po prostu nie rozumiem tego 

problemu, a pytam o to od początku, kiedy zaczęła się kadencja. Dziękuję bardzo, zaraz 

przygotuję interpelację. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję Pani Radnej. Pan Radny Jałocha złożył interpelację do protokołu. Czy ktoś jeszcze z 

Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W takim układzie przechodzimy do punktu 

pod tytułem: 

 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH. 

Pan Sekretarz bardzo proszę. 
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Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Informuję, że na poprzedniej Sesji, na której zgłoszono 33 interpelacje, Prezydent na 25 z 

nich udzielił odpowiedzi. Co do pozostałych termin przedstawienia odpowiedzi upływa do 5 

kwietnia 2017 roku. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

 

Dziękuję. Czy w sprawie udzielonych odpowiedzi ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

wnioski, zastrzeżenia, chce zabrać głos? Nie widzę. Dziękuję za tą sprawę. I bardzo proszę w 

kwestii formalnej Pan Radny Pietrus. 

 

Radny – p. W. Pietrus 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Radni! 

Klub Prawa i Sprawiedliwości wnioskuje o przerwę półgodzinną, naszych Radnych proszę do 

pokoju klubowego, zapraszam. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Ogłaszam przerwę do godziny 11.20. i informuję, że zgodnie z przyjętą zasadą, dzisiaj mamy 

dwie Sesje, teraz i o godzinie 16.oo, w związku z tym pierwszymi punktami będą punkty 

edukacyjne, żebyśmy potem mieli czas na poprawki i autopoprawki. Dzisiaj zasada, reguła na 

dziś.  

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowni Państwo! 

Członków Klubu Platformy Obywatelskiej zapraszam do pokoju klubowego. Dziękuję. 

 

PRZERWA DO GODZINY 11.20. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Na wniosek Klubu Platformy przedłużam przerwę o pół godziny, do godziny 11.50. 

 

PRZERWA DO GODZINY 11.50. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę Państwa zapraszam serdecznie, widzę wzrokowo, że mamy kworum, zatem proszę 

Państwa wznawiam obrady LXVII Sesji Rady Miasta Krakowa. Będziemy proszę Państwa 

procedować projekt uchwały w trybie dwóch czytań: 

 

DOSTOSOWANIE SIECI SZKÓŁ PODSTAWOWYCH I GIMNAZJÓW DO 

NOWEGO USTROJU SZKOLNEGO, WPROWADZONEGO USTAWĄ – PRAWO 

OŚWIATOWE, NA OKRES OD DNIA 1 WRZEŚNIA 2017 ROKU DO DNIA  

31 SIERPNIA 2019 ROKU. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1819, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Korfel – Jasińska. 
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Dyrektor Wydziału Edukacji – p. A. Korfel – Jasińska 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Przedstawiony projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą Prawo oświatowe na okres 

od dnia 1 września 2017 do dnia 31 sierpnia 2019 jest skutkiem podjętej przez Radę Miasta 

uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, która została przekazana do Małopolskiego Kuratora Oświaty w celu  

uzyskania opinii. Małopolski Kurator Oświaty Pani Barbara Nowak wyraziła pozytywną 

opinię w sprawie uchwały, niemniej jednak w opinii zawarła zastrzeżenia. Zastrzeżenia 

dotyczyły między innymi, czy dotyczyły określenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć, ulica 

Bernardyńska 7 dla Szkoły Podstawowej Nr 4, dokonanie przekształcenia Gimnazjum 35 przy 

Limanowskiego w XLIII Liceum Ogólnokształcące oraz dokonanie podziału obwodu Szkoły 

Podstawowej 28, która miała powstać z przekształcenia Gimnazjum 35 do innych szkół 

podstawowych, wykreślić inną lokalizację prowadzenia zająć dla Szkoły Podstawowej 85, 

przekształcić Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi Nr 37 w Szkołę Podstawową Nr 77 z 

oddziałami integracyjnymi z przypisaniem wskazanego przez Panią Kurator obwodu, zmienić 

adres siedziby Zespołu Szkolno – Przedszkolnego przy Porzeczkowej oraz przekształcić 

Gimnazjum Nr 1 w XLIV Liceum Ogólnokształcące, wpisać klasy Gimnazjum Nr 2 

prowadzone w XLII Liceum Ogólnokształcącym oraz wpisać dzień rozpoczęcia działalności 

tegoż liceum na 1 września 2017 roku, przypomnę, że był proponowany w projekcie sieci 

szkół 1 września 2018 rok, wpisać Gimnazjum Nr 9 oraz zmienić zapisy uwzględniające 

negatywną opinię Kuratora Oświaty w sprawie przekształcenia Zespołu Szkół Mechanicznych 

Nr 4 w Krakowie, wpisać nazwę i siedzibę jednostki organizacyjnej Zespół Szkół 

Ogólnokształcących Nr 13, wpisać klasy Gimnazjum 35 prowadzone w XLIII Liceum, wpisać 

klasy Gimnazjum z oddziałami integracyjnymi 37 w Szkole Podstawowej 77, uwzględnić 

negatywną opinię dotyczącą Gimnazjum 73 w Zespole Szkół Nr 1 oraz Gimnazjum dla 

Dorosłych w tym samym zespole oraz dokonać odpowiednio zmian obwodów dla 

wskazanych szkół podstawowych. Przedstawiony Państwu projekt uchwały zawiera wszystkie 

te zastrzeżenia, które zostały zgłoszone przez Małopolskiego Kuratora Oświaty, w związku z 

tym ten projekt określa plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

gminę miejską Kraków oraz granice obwodów tych szkół na okres od 1 września 2017 do 31 

sierpnia 2019, określa plan sieci gimnazjów i klas dotychczasowych publicznych gimnazjów 

prowadzonych przez gminę miejską Kraków w szkołach podstawowych i liceach 

ogólnokształcących, a także obwody publicznych gimnazjów i klas dotychczasowych 

publicznych gimnazjów prowadzonych zarówno przez gminę miejską Kraków oraz przez inne 

organy prowadzące. Niniejsza uchwała stanowi również akty założycielskie dla szkół 

podstawowych, które powstają w wyniku przekształcenia z gimnazjów. Jednocześnie  uchyla 

brzmienie załączników do uchwały Rady Miasta z 1999 roku z późniejszymi zmianami, które 

to zmiany dotyczyły gimnazjów. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. W tej sprawie proszę Państwa mamy pozytywną opinię Komisji 

Edukacji, 8 za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Czy 

są stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Proszę 

bardzo Pan Radny Stanisław Zięba, zapraszam. 
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Radny – p. St. Zięba 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

W imieniu społeczności z osiedla Złotego Wieku po prostu dziękuję za uwzględnienie tej 

prośby, propozycji odnośnie pozostawienia szkoły, przywrócenia właściwie szkoły 77, szkoły 

podstawowej, w której funkcjonowało gimnazjum. Natomiast złożyłem poprawkę do druku 

1819, konsultowałem ją z Panią Dyrektor przed chwileczką, chodzi o taką po prostu 

formalność jak zrozumiałem, dopisanie do załącznika, bo Państwo mają tą autopoprawkę, bo 

w tytule jest to zrozumiałe, a w załączniku jeżeli będzie to dopisane to nie będzie niczemu 

przeszkadzało, a będzie to jasna sprawa jak ma funkcjonować ta szkoła. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Bardzo proszę kto z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? 

Pan Łukasz Słoniowski, Przewodniczący Komisji Edukacji, zapraszam. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem po prostu podziękować Wydziałowi i Pani Prezydent Król za przygotowanie 

uchwały, za przeprowadzenie całego procesu przygotowującego i wprowadzającego reformę 

edukacji. Myślę, że zostało to zrobione w sposób z dużą dbałością o różne interesy zarówno 

nauczycieli, mieszkańców jak i przede wszystkim uczniów. Dziękuję serdecznie. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Proszę bardzo Pan Radny Andrzej Hawranek, 

Przewodniczący Klubu, proszę uprzejmie. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowna Pani Prezydent! Szanowne Panie i Panowie 

Radni! 

Stanowisko Platformy Obywatelskiej w przypadku dereformy edukacji jest niezmienne od 

dłuższego czasu. Uważamy tą dereformę za szkodliwą niezależnie od tego jak sieć szkół 

została przygotowana, społeczeństwo zebrało ponad pół miliona podpisów w celu zwrócenia 

się o referendum w tej sprawie, w najbliższy piątek jest strajk nauczycielski, według 

informacji związkowych ponad połowa krakowskich szkół ma wziąć udział w tym strajku, w 

związku z powyższym Platforma Obywatelska nie poprze tej sieci szkół. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Jeszcze Pan Radny Łukasz Słoniowski, drugie wystąpienie. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja jeszcze tylko chciałem podać do wiadomości szanownych Państwa informację o 

najnowszych badaniach CBOS-u z marca br., które twierdzą, że 57 % przebadanych osób 

popiera wprowadzenie reformy.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę Państwa czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie 

widzę. Proszę Państwa zatem zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie 

projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam godzinowe 

terminy wprowadzenia autopoprawek i poprawek, bo przypominam, że będziemy dzisiaj 
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procedować II czytanie na Sesji o godzinie 16.oo, więc terminy są oczywiście odpowiednio 

do tego dostosowane. Proszę Państwa, a zatem wyznaczam termin wprowadzenia 

autopoprawek na godzinę 12.30, a termin wprowadzenia poprawek na godzinę 12.45.  

Przechodzimy proszę Państwa do kolejnego projektu uchwały w trybie dwóch czytań: 

 

DOSTOSOWANIE SIECI SZKÓŁ PONADGIMNAZJALNYCH I SPECJALNYCH, 

MAJĄCYCH SIEDZIBĘ  NA TERENIE GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW DO 

NOWEGO USTROJU SZKOLNEGO WPROWADZONEGO USTRAWĄ PRAWO 

OŚWIATOWE ORAZ USTALENIE SIECI SZKÓŁ PONADPODSTAWOWYCH I 

SPECJALNYCH, MAJĄCYCH SIEDZIBĘ  NA TERENIE GMINY MIEJSKIEJ 

KRAKÓW NA OKRES OD DNIA 1 WRZEŚNIA 2017 ROKU DO DNIA 31 SIERPNIA 

2019 ROKU.  

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1820, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Korfel 

– Jasińska. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. A. Korfel – Jasińska 

Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Wysoka Rado! 

Przedstawiony przez Pana Prezydenta projekt uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie 

dostosowania sieci szkół  ponadgimnazjalnych i specjalnych mających siedzibę na terenie 

gminy miejskiej Kraków do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą Prawo 

oświatowe oraz ustalenia sieci tych szkół na okres  od 1 września 2017 do 31 sierpnia 2019 

/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Pana Radnego Hawranka po raz ostatni ostrzegam, następnym razem zaproszę do świnki, 

proszę opuścić posiedzenie jeżeli ma Pan jakieś rozmowy, a jak nie to zapraszam do świnki. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. A. Korfel – Jasińska 

/…/ oraz jest wynikiem pozytywnej opinii Małopolskiego Kuratora Oświaty do przyjętej  

15 lutego 2017 roku uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego. Podobnie jak poprzedni 

projekt zawiera również uwagi, które Pani Kurator zawarła w swojej opinii. W 

przedstawionym Państwu projekcie zawarte są uwagi Małopolskiego Kuratora Oświaty, które 

dotyczą: wpisania XXII Liceum Ogólnokształcącego w Krakowie w związku z 

postanowieniem Małopolskiego Kuratora Oświaty, w którym negatywnie zaopiniowano 

uchwałę Rady Miasta Krakowa w sprawie zamiaru tegoż liceum, przypomnę, że jest to liceum 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Elektrycznych Nr 2. Dopisano również XXIX Liceum 

Ogólnokształcące w Krakowie, co do którego został podjęty zamiar likwidacji, niemniej 

jednak postanowienie Małopolskiego Kuratora Oświaty negatywnie, został ten druk, ta 

uchwała zaopiniowana, w związku z tym Liceum zostało ujęte w tym projekcie, będzie nadal 

funkcjonowało w Zespole Szkół Odzieżowych Nr 1 w Krakowie przy ulicy Cechowej 57. 

Kolejna zmiana, która wynika z uwag zgłoszonych przez Panią Kurator dotyczy XXXI 

Liceum Ogólnokształcącego, podobna sytuacja, została podjęta uchwała Rady Miasta 

dotycząca zamiaru likwidacji tego liceum, natomiast Małopolski Kurator Oświaty wydał 

postanowienie, w którym negatywnie zaopiniował tą uchwałę oraz kolejne XXXIII Liceum 

Ogólnokształcące, które funkcjonuje w Zespole Szkół Nr 3 również w związku z 

postanowieniem Małopolskiego Kuratora Oświaty, który negatywnie zaopiniował uchwałę w 

sprawie zamiaru likwidacji oraz kolejna zmiana usunięcie warunków przekształcenia 

dotychczasowego Gimnazjum Nr 4 w XLI Liceum Ogólnokształcące, te informacje zostały 
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zawarte w akcie założycielskim XLI Liceum, zaznaczam tylko, że niniejszy projekt również 

zawiera akty założycielskie szkół, które powstają w wyniku przekształcenia. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Edukacji, 9 za, 0 

przeciw, 1 osoba się wstrzymała, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. Czy są stanowiska 

innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram dyskusję, 

kto z Państwa Radnych chciałby zabrać w tej sprawie głos? Proszę uprzejmie.  Nie widzę z 

Państwa Radnych, ale mam dwa zgłoszenia spoza Rady, zatem dopuszczam do głosu Pana 

Pawła Cząstka, czy jest Pan Paweł Cząstek? Jeżeli tak to zapraszam, przypominam o czasie, 

trzy minuty, bardzo proszę żeby mówić w sposób syntetyczny i zmieścić się w limicie 

czasowym. 

 

Pan Paweł Cząstek 

Dzień dobry, witam Pana Przewodniczącego. Panią Prezydent, Panią Dyrektor, Wysoką Radę. 

Chciałem w imieniu Dyrekcji Gimnazjum Nr 2, rady pedagogicznej serdecznie podziękować 

za rzetelność, za wysłuchanie naszej prośby z ostatniej Rady Miasta odnośnie naboru na 

wrzesień 2017 roku. Chcieliśmy też podziękować Pani Kurator. Jesteśmy otwarci na 

współpracę i chcielibyśmy też prosić przy okazji dzisiejszych głosowań żeby nam ta 

współpraca dalej była podtrzymana i nie ograniczano jakoś specjalnie drastycznie naboru na 

2017 rok od września. Jeszcze raz dziękujemy za konsultacje, dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. I jeszcze mam jedno zgłoszenie spoza Rady, Pan Leszek Wojtasik, 

zapraszam, przypominam o cenzurze czasowej. 

 

Pan Leszek Wojtasik 

Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Przedstawiciele Kuratorium! Szanowni Państwo 

Radni! 

Pozwolę sobie powtórzyć to co na ostatnim posiedzeniu Rady /…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Pana Dominika Jaśkowca proszę o nie przeszkadzanie w obradach. Na razie udzielam 

ostrzeżenia, potem zaproszę. Proszę o ciszę, powagę obrad zachować, proszę nie 

przeszkadzać w prowadzeniu obrad i w wypowiedziach z tej mównicy. 

 

Pan Leszek Wojtasik 

Pozwolę sobie powtórzyć to co powiedziałem jako hasło na ostatniej Sesji, która dotyczyła 

tego problemu, mianowicie w imieniu rodziców dzieci Gimnazjum Nr 2 w Krakowie dziękuję 

za już i proszę o jeszcze. Bardzo uprzejmie dziękuję Kuratorium za życzliwe wsparcie 

naszych postulatów, dziękuję wszystkim Państwu, którzy w jakikolwiek sposób przyczynili 

się do powstania treści uchwały, w tym załącznika numer 9 do uchwały w tej treści jaki 

dzisiaj będzie procedowany, także  osobom nieobecnym na tej Sali w dniu dzisiejszym, 

szczególnie dziękuję Pani Prezydent za bardzo spokojne, merytoryczne wysłuchanie naszych 

postulatów, odniesienie się do nich, wyjaśnienie wątpliwości, które się pojawiły, 

uwzględnienie ich w treści tej uchwały. Bardzo dobrze to rokuje naszej współpracy na 

przyszłość, ponieważ po powstaniu na bazie naszego gimnazjum liceum z naborem od 

września 2017, oczywiście będą pewne kolejne proceduralne zagadnienia, które będziemy 

starali się rozwiązywać wspólnie w atmosferze zrozumienia i poszanowania racji, a zwłaszcza 
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osób, które biorą udział w dyskusji. Nasza dyskusja, nasze załatwienie tego problemu 

uważam za modelowe i za to jeszcze raz bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu. Bardzo proszę Państwa, którzy zbierają podpisy o przerwanie tego i proszę 

uprzejmie opuścić salę, bardzo uprzejmie proszę nie przeszkadzać w prowadzeniu obrad. Ja 

bardzo uprzejmie proszę Panią Małgorzatę. Dziękuję. Proszę Państwa czy mamy jeszcze w 

tym projekcie uchwały jakieś głosy w dyskusji? Nie widzę. A zatem stwierdzam, zamykam 

dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu według druku 1820. I zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek 

na godzinę 12.45 i termin zgłoszenia poprawek na godzinę 13.oo. Przypominam, że II 

czytanie tego projektu odbędzie się na Sesji o godzinie 16.oo w dniu dzisiejszym czyli 29 

marca. Proszę Państwa przechodzimy do kolejnych punktów naszego porządku obrad.  

Procedujemy kolejny punkt porządku obrad: 

 

WYRAŻENIE ZGODY NA ZBYCIE W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM LOKALU 

MIESZKALNEGO NR 99 USYTUOWANEGO W BUDYNKU PRZY ULICY GROTA 

– ROWECKIEGO 57 W KRAKOWIE NA RZECZ NAJEMCY Z ZASTOSOWANIEM 

87 % BONIFIKATY. 

Projekt Prezydenta, druk Nr 1774, referuje Pani Dyrektor Trembecka, zapraszam. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę Państwa w tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Jest brak poprawek, stwierdzam odbycie II czytania i 

głosowanie odbędziemy w bloku głosowań. Kolejny projekt uchwały według druku 1781: 

 

WYRAŻENIE ZGODY NA ZBYCIE W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM LOKALU 

MIESZKALNEGO USYTUOWANEGO W BUDYNKU NA OS. NA SKARPIE 61 W 

KRAKOWIE NA RZECZ NAJEMCY Z ZASTOSOWANIEM 80 % BONIFIKATY. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1781, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego. Stwierdzam odbycie II czytania, nie ma żadnych poprawek, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny projekt uchwały według druku 1792. 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR XXI/231/11 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA 6 LIPCA 

2011 ROKU W SPRAWIE USTALENIA CEN I OPŁAT ZA USŁUGI 

PRZEWOZOWE, UPRAWNIEŃ DO PRZEJAZDÓW ULGOWYCH ORAZ 

PRZEPISÓW TARYFOWYCH W KOMUNIKACJI MIEJSKIEJ REALIZOWANEJ 
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NA OBSZARZE GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW ORAZ GMIN SĄSIADUJĄCYCH, 

KTÓRE PRZYSTĄPIŁY DO POROZUMIENIA W CELU WSPÓLNEJ REALIZACJI 

PUBLICZNEGO TRANSPORTU ZBIOROWEGO. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1792, II czytanie, referuje Pan Dyrektor 

Korusiewicz, zapraszam. 

 

Dyrektor ZIKiT – p. M. Korusiewicz 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Do projektu druku 1792 nie wpłynęły autopoprawki ani poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, brak autopoprawki i 

brak poprawek. Zatem stwierdzam odbycie II czytania i głosowanie odbędzie się w bloku 

głosowań. Kolejny projekt uchwały. 

 

UTWORZENIE I ZATWIERDZENIE STATUTU JEDNOSTKI BUDŻETOWEJ 

ZARZĄD INWESTRYCJI MIEJSKICH W KRAKOWIE. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1793, II czytanie, referuje Pan Prezydent 

Tadeusz Trzmiel, zapraszam. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. T. Trzmiel 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły żadne poprawki, za co bardzo dziękuję. Również nie wprowadziliśmy 

żadnej autopoprawki. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę Państwa w tej sprawie mamy również pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, 16 za, 

0 przeciw, przy 1 osobie wstrzymującej. Zatem proszę Państwa nie mamy żadnych poprawek. 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowania w bloku głosowań. Kolejny projekt uchwały. 

 

USTALENIE  OPŁATY ZA POBYT W MIEJSKIM CENTRUM PROFILAKTYKI 

UZALEŻNIEŃ W KRAKOWIE ULICA ROZRYWKA 1 OSOBY PRZYJĘTEJ DO 

WYTRZEŹWIENIA. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1798, II czytanie, referuje Pan Dyrektor 

Kramarz, zapraszam, wiem, że miał zastąpić Pana Chrapisińskiego. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo Radni! 

Do druku projektu uchwały nie wpłynęły poprawki, nie wpłynęła również autopoprawka. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę Państwa mamy w tej sprawie  pozytywne opinie Komisji Rodziny, Polityki 

Społecznej i Mieszkalnictwa oraz pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Profilaktyki oraz 

Uzdrowiskowej. Brak poprawek, zatem stwierdzam odbycie II czytania i głosowanie w bloku 

głosowań. Kolejny projekt uchwały według druku 1799. 

 

ZMIANY W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 2017 /dot. zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w działach 700, 754, 801, 851 i 853, zmian planu dochodów w 

dziale 926 oraz zmian w planie wydatków w działach 600, 754, 900, 921 i 926/. 
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Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1799, II czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Małgorzata Okarmus. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, brak poprawek. 

Zatem stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny projekt 

uchwały. 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR LXI/1319/16 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA  

21 GRUDNIA 2016 ROKU W SPRAWIE BUDŻETU MIASTA KRAKOWA NA ROK 

2017 ORAZ W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 

2017 /dot. zmniejszenia planu dochodów w dziale 801, zwiększenia planu przychodów 

oraz zwiększenia planu wydatków w działach 600, 750, 801, 851, 853, 900, 921 i 926/. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1800, II czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Małgorzata Okarmus. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, brak poprawek, a 

zatem stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny projekt 

uchwały według druku Nr 1801. 

 

ZMIANY W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 2017 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach 600, 750, 801, 851, 853, 854, 900 i 921 – zadania priorytetowe 

dzielnic. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1801, II czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Małgorzata Okarmus, zapraszam. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, brak poprawek, a 

zatem stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny projekt 

uchwały według druku Nr 1802. 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR LXX/1013/13 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA  

27 MARCA 2013 W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

MIASTA KRAKOWA. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1802, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Alina 

Kwaśniak. 
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Dyrektor Biura Skarbnika Miasta Krakowa – p. A. Kwaśniak 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do tego druku wpłynęła autopoprawka, autopoprawka przedstawia jednolicie tekst zmiany 

WPF, zmiany dotyczą zmiany w harmonogramie  finansowania wybranych przedsięwzięć, 

macie Państwo w załączniku numer 2 przedstawione tylko zmiany do WPF, dotyczą one 

głównie przedsięwzięć bieżących z udziałem środków unijnych i zmiany również w 

wydatkach, w przedsięwzięciach wydatków majątkowych, które nie są finansowane ze 

środków unijnych. Druk ten z autopoprawką koresponduje z drukiem budżetowym numer 

1800, ponieważ nastąpiła również zmiana wyniku i przychodów. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Proszę Państwa mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej, autopoprawka została przedstawiona, czy ktoś chciałby do autopoprawki się 

ustosunkować? Nie widzę. A zatem stwierdzam odbycie II czytania i będziemy głosowali 

projekt tej uchwały wraz z autopoprawką w bloku głosowań. Przechodzę do kolejnego druku. 

Tym razem będziemy procedowali uchwały w trybie jednego czytania. Rozpoczynamy 

procedowanie druku, projektu uchwały według druku 1812. Przypominam, że zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a poprawki należy zgłaszać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji. Procedujemy druk 1812.  

 

UDZIELENIE DOTACJI CELOWEJ Z BUDŻETU GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW Z 

PRZEZNACZENIEM NA REALIZOWANE W 2017 ROKU PRACE 

KONSERWATORSKIE, RESTAURATOWSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE 

PRZY ZABYTKACH WPISANYCH DO REJESTRU ZABYTKÓW, POŁOŻONYCH 

NA OBSZARZE GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW NIE STANOWIĄCYCH JEJ 

WYŁĄCZNEJ WŁASNOŚCI. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1812, tryb jednego czytania, referuje Pani 

Dyrektor Katarzyna Olesiak. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Przedstawiam projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych z budżetu gminy 

miejskiej Kraków w wysokości łącznej 3,5 mln zł z przeznaczeniem na realizowane w 2017 

roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków położonych na obszarze gminy miejskiej Kraków nie stanowiących jej 

wyłącznej własności. Dotacje udziela się dla 33 podmiotów w 2017 roku. Uprzejmie proszę o 

podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Proszę Państwa mamy w tej sprawie  pozytywną opinię Komisji 

Kultury, jednogłośną, 8 za i pozytywną opinię Komisji Budżetowej również jednogłośną, 12 

za. Czy są stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. 

Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać w tym punkcie głos? Nie widzę. 

Zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co 

oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, a 

zatem będziemy procedować, głosować ten druk w bloku głosowań bez poprawek. Kolejna 

uchwała w trybie jednego czytania według druku Nr 1807. Zgodnie z paragrafem  34 ust. 2 
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Statutu Miasta Krakowa minął termin zgłaszania autopoprawek, a poprawki należy zgłaszać 

do prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji. Procedujemy druk 1807. 

 

PRZYJĘCIE I OGŁOSZENIE TEKSTU JEDNOLITEGO UCHWAŁY  

NR XLV/424/04 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA 28 KWIETNIA 2004 ROKU W 

SPRAWIE STAWEK ZA ZAJĘCIE PASA DROGOWEGO NA CELE NIE 

ZWIĄZANE Z BUDOWĄ, PRZEBUDOWĄ, REMONTEM, UTRZYMANIEM I 

OCHRONĄ DRÓG. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1807, tryb jednego czytania, referuje Pan Dyrektor 

Marcin Korusiewicz, zapraszam. 

 

Dyrektor ZIKiT – p. M. Korusiewicz 

Szanowny Panie Przewodniczący! Państwo Radni! 

Projekt 1807 przedstawia tekst jednolity do uchwały podjętej w /…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Panie Dyrektorze przepraszam na chwilę, a Pana Jaśkowca zapraszam do świnki, już teraz po 

upomnieniu zapraszam, proszę uprzejmie. Jakby Pan był łaskaw złożyć daninę zgodnie z 

naszym dżentelmeńskim układem. 

 

Dyrektor ZIKiT – p. M. Korusiewicz 

Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały przedstawia tekst jednolity w sprawie zajęcia, stawek za zajęcie pasa 

drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg, która została zmieniona uchwałami z 7 lipca 2004 roku, z 17 listopada 2004 roku,  

7 grudnia 2005 roku, 6 lipca 2011 roku, 14 września 2011 roku, 21 grudnia 2011 roku oraz  

11 lipca 2012 czyli jest to dostosowanie do wszystkich zmian, które były dotychczas. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panie Dyrektorze. Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Infrastruktury,  

12 za, czyli jednogłośnie.  Czy są stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska 

Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać w 

tym punkcie głos? Nie widzę. Zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym 

nie zgłoszono poprawek, a zatem będziemy procedować, głosować ten druk w bloku 

głosowań bez poprawek. Kolejna uchwała w trybie jednego czytania według druku Nr 1811. 

Zgodnie z paragrafem  34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a poprawki należy zgłaszać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji. Procedujemy druk 1811. 

 

OKREŚLENIE RODZAJÓW ZADAŃ  I WYSOKOŚCI ŚRODKÓW 

PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH 

PRZYPADAJĄCYCH WEDŁUG ALGORYTMU W 2017 ROKU NA REALIZACJĘ 

ZADAŃ  Z ZAKRESU REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W GMINIE MIEJSKIEJ KRAKÓW. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1811, tryb jednego czytania, referuje Pan 

Dyrektor Witold Kramarz. 
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Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie z ustawą o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych rada powiatu w formie uchwały określa zadania, na które przeznaczane są 

środki przekazane przez samorząd, przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Na rok 2017  PFRON przekazał Krakowowi 16.557.114 zł, to jest 67 

tys. mniej niż w roku 2016, środki są wyliczane na podstawie algorytmu, w którym jedną z 

podstaw jest liczba osób niepełnosprawnych ustalanych w spisach powszechnych. 700 tys. 

zgodnie z dyspozycjami PFRON zostaje przekazane na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej, 9 mln przekazanych zostanie n realizację zadań przez warsztaty terapii 

zajęciowej, zgodnie z projektem uchwały do dyspozycji podziału pozostaje kwota 6.851.366 

zł. Projekt uchwały został zaopiniowany i skonsultowany przez Społeczną Powiatową Radę 

ds. Osób Niepełnosprawnych przy udziale Pełnomocnika Prezydenta Miasta Krakowa ds. 

osób Niepełnosprawnych. Bardzo proszę Szanowną Radę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

A zatem mnie wypada dodać, że również w tej sprawie pozytywną opinię wyraziła Komisja 

Rodziny, Polityki Społecznej i Mieszkalnictwa jednogłośnie.  Czy są stanowiska innych 

Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram dyskusję. Kto z 

Państwa Radnych chciałby zabrać w tym punkcie głos? Nie widzę. Zatem zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, a zatem 

będziemy procedować, głosować ten druk w bloku głosowań bez poprawek. Kolejna uchwała 

w trybie jednego czytania według druku Nr 1772. Zgodnie z paragrafem  34 ust. 2 Statutu 

Miasta Krakowa minął termin zgłaszania autopoprawek, a poprawki należy zgłaszać do 

prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji. Procedujemy druk 1772. 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR XCV/1271/10 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA  

17 MARCA 2010 ROKU W SPRAWIE USTALENIA KIERUNKÓW DZIAŁANIA 

DLA PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA DOT. PRZYSTĄPIENIA DO 

SPORZĄDZENIA PUNKTOWEJ ZMIANY MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBSZARU KOŚCIELNIKI. 

Projekt Grupy Radnych, druk Nr 1772, tryb jednego czytania, referuje Pan Radny Edward 

Porębski. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Państwo Radni obecni na Sali Obrad.  

Złożyłem autopoprawkę do tego druku. Wykreśla się zdanie: w sprawie zmiany uchwały Nr 

1271/10 Rady Miasta Krakowa z dnia 17 marca 2010 roku, do druku nie wpłynęła żadna 

poprawka. Dziękuję uprzejmie. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Zatem mamy druk ten z autopoprawką prawidłowo doręczoną, 

którą przed chwilą zasygnalizował nam wprowadzający ten projekt uchwały. W tej sprawie 

mamy pozytywną opinię Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. Czy są 

stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać w tym punkcie głos? Nie widzę. Zatem 

zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, wpłynęła 
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autopoprawka  a zatem  głosować ten druk w bloku głosowań wraz z autopoprawką. Kolejna 

uchwała w trybie jednego czytania według druku Nr 1803. Zgodnie z paragrafem  34 ust. 2 

Statutu Miasta Krakowa minął termin zgłaszania autopoprawek, a poprawki należy zgłaszać 

do prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji. Procedujemy druk 1803. 

 

PRZYJĘCIE PLANU PRACY RADY MIASTA KRAKOWA NA ROK 2017. 

Projekt Komisji Głównej, druk Nr 1803, tryb jednego czytania, referuje Pan Przewodniczący 

Bogusław Kośmider. 

 

Radny – p. B. Kośmider 

Plan pracy Rady Miasta Krakowa wynika ze Statutu Miasta, mamy obowiązek do 31 marca 

uchwalić taki plan na kolejny rok. Ten plan pracy jest tworzony na podstawie propozycji 

Prezydenta, poszczególnych Komisji, poszczególnych dzielnic i taki plan pracy 

przygotowano, Komisja Główna go przyjęła jako – i zarekomendowała Państwu do 

uchwalenia – stąd uprzejmie proszę o przyjęcie tej uchwały jako właśnie uchwały określającej 

plan pracy Rady Miasta Krakowa na rok 2017. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę Państwa druk oczywiście został Państwu Radnym doręczony, mieliście 

możliwość zapoznania się z nim, ale czy są stanowiska Komisji? Nie widzę. Czy są 

stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać w dyskusji głos? Nie widzę. A zatem rozumiem, że Państwo się zapoznali z 

tym projektem uchwały, dotyczy on bardzo ważnych spraw dotyczących naszego planu 

działania i domniemam, że nie mają Państwo uwag, jako, że dyskusja się nie odbyła. Zgodnie 

z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza 

zakończenie czytana projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, a zatem 

będziemy głosowali ten druk w pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań. Kolejny projekt 

uchwały w trybie jednego czytania według druku 1808. Minął czas składania autopoprawek, a 

poprawki należy składać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji. Projekt tej 

uchwały dotyczy: 

 

SKARGI NA ZARZĄD INFRASTRUKTURY KOMUNALNEJ I TRANSPORTU  

W KRAKOWIE. 

Projekt Komisji Rewizyjnej, druk Nr 1808, tryb jednego czytania, referuje Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Pan Adam  Kalita. Zapraszam. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Przedstawiam Państwu uchwałę, projekt uchwały według druku 1808  w sprawie skargi na 

ZIKiT, przedstawiamy projekt uchwały, który uznaje tą skargę za niezasadną. Uzasadnienie w 

treści uchwały i bardzo proszę Państwa Radnych o przegłosowanie tego projektu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Czy są stanowiska Komisji? Stanowiska Klubów? Nie 

widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać w tym punkcie obrad głos 

dotyczący tego projektu uchwały? Nie widzę. A zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 

Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. W 

trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, a zatem będziemy głosowali ten druk w 

pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań. Kolejny druk w trybie jednego czytania, druk 
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1809, minął termin składania autopoprawek, a termin składania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem do prowadzącego obrady. Projekt uchwały dotyczy 

 

USTALENIE KIERUNKÓW DZIAŁANIA DLA PREZYDENTA MIASTA 

KRAKOWA DOT. PRZEZNACZENIA BUDYNKU SZKOLNEGO POŁOŻONEGO 

PRZY ULICY KAZIMIERZA ODNOWICIELA 2 W KRAKOWIE. 

Projekt Grupy Radnych, druk Nr 1809, tryb jednego czytania, referuje Pan Radny Dominik 

Jaśkowiec, zapraszam Pana Przewodniczącego. 

 

Radny – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały, który mam zaszczyt prezentować został złożony przez Grupę Radnych z 

uwagi na to, że wielkie zamieszanie zostało stworzone przy okazji tworzenia nowej sieci 

szkolnej, przy okazji reformy edukacji, która w tym akurat aspekcie demoluje ustrój szkolny 

szkół na terenie Prądnika Czerwonego. Ta nasza uchwała, ten nasz projekt uchwały dąży do 

tego, aby budynek szkolny przy ulicy Kazimierza Odnowiciela z uwagi na wysokie nakłady 

poniesione przez gminę miejską Kraków dalej pełnił rolę budynku szkolnego przeznaczonego 

na rzecz placówek oświatowych oświaty publicznej, których organem prowadzącym będzie 

gmina miejska Kraków. Ma być to taki wyraz woli Rady, która nie zgadza się z tym, aby ten 

budynek przekazać innym podmiotom zewnętrznym. Co ważne, ten nasz projekt jest zgodny 

z ostatecznie przedstawioną siecią szkolną, ponieważ decyzją Pani Kurator w tym budynku 

swoją misję edukacyjną będzie kontynuowało Liceum XXXI. Oczywiście to czy ta misja się 

powiedzie będzie uzależnione od działań środowiska szkolnego i środowiska lokalnego, które 

będzie tą misję wspierać. Natomiast my chcemy jednoznacznie tym projektem uchwały 

zabezpieczyć ten budynek na rzecz potrzeb edukacyjnych naszego miasta Krakowa. Tutaj na 

ostatniej Komisji Edukacji był podważany sens tej uchwały, mówiono, że przecież i tak w 

tym budyniu będzie gmina miejska Kraków, ale jednak Radni, którzy poddawali w 

wątpliwość ten projekt uchwały obnażyli swoje intencje, między innymi poprawką Pana 

Radnego Słoniowskiego, który proponuje, aby tą uchwałę wykastrować tak naprawdę, czyli 

usunąć z niej, czyli usunąć z niej zapis, który mówi o tym, że będzie tam szkoła prowadzona 

przez miasto. Jeżeliby ta poprawka przeszła to wtedy otwiera to drogę do znanego zamiaru, 

który wielu Radnych PiS w różnych wywiadach prezentowało, oddania budynku szkolnego, 

w którym miasto Kraków zainwestowało 3 mln zł de facto oddania w ręce podmiotu 

zewnętrznego, na co my się zgadzamy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Bardzo proszę, mamy w tej sprawie, znaczy nie mamy pozytywnej 

opinii Komisji Edukacji, natomiast mamy pozytywną opinię Pana Prezydenta. Czy są 

stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Pan Przewodniczący Słoniowski się 

zgłasza,  zapraszam. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem rzeczywiście przedstawić zgłoszoną przeze mnie poprawkę, nie wiem czy jest to 

poprawka kastrująca, moim zdaniem jest to poprawka poprawiająca czy rozszerzająca, to 

znaczy ja proponuję wykreślić słowa: których organem prowadzącym będzie gmina miejska 

Kraków. I uzasadniam to następująco. Proponowana zmiana zachowuje intencje 

projektodawcy, aby budynek ten służył uczniom szkoły publicznej korzystających z niego bez 
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konieczności opłaty czesnego, równocześnie poszerza katalog podmiotów, które taką szkołę 

będą mogły prowadzić. Muszę tu zwrócić uwagę Państwa na pewne nadużycia semantyczne, 

których dopuszcza się Pan Jaśkowiec mówiąc o przekazaniu bądź oddaniu budynku. Znaczy z 

całą pewnością nie ma takiej intencji czy nikt nigdy nie mówił w żadnych wywiadach o 

oddawaniu bądź przekazywaniu budynku, na który gmina wydała ogromne pieniądze czyli 

ociepliła go i zbudowała zespół sportowy, który jest ogólnie dostępny. Jeżeli poprawka 

byłaby przyjęta, ona dopuszczałaby możliwość, zgodnie z tą uchwałą, do tego, by po pierwsze 

dalej zabezpieczałaby żeby w tym budynku była szkoła publiczna czyli niepłatna, natomiast 

poszerzałaby grono podmiotów, które taką szkołę mogłyby prowadzić, bo nie tylko gmina 

Kraków prowadzi szkoły publiczne, które są dla wszystkich dostępne bez opłaty czesnego i 

wówczas gmina taki budynek wynajmuje, wydzierżawia, to znaczy to nie są stosunki 

darowizny przekazywania czy oddawania tylko wydzierżawiania, wynajmu, czyli coś, co jest 

z definicji też odpłatne. Gmina wówczas pozyskiwałaby z tego tytułu pieniądze, a 

równocześnie uczniowie nieodpłatnie korzystaliby, uczniowie z Prądnik przecież, z tejże 

dzielnicy przede wszystkim, ale również inni uczniowie z Krakowa mieliby możliwość 

korzystania z usług edukacyjnych czy z edukacji w tym miejscu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy są kolejne głosy? Proszę bardzo Pani Radna Małgorzata Jantos, zapraszam. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Jak Państwo pamiętacie i wiecie ja od samego początku mówiłam, że istotna edukacji polega 

na tym, czy też moja koncepcja w jakiś sposób jest związana, żeby maksymalną ilość szkół, 

przedszkoli oddawać podmiotom niepublicznym. I tutaj powiedziałabym, że sprawa wydaje 

się klarowna z tym, że istnieje druga sprawa. Uważam za skandaliczną decyzję Pani Kurator, 

myślę, że jeszcze mamy prawo w taki sposób się wypowiadać. Mianowicie tam miało być 

technikum przeniesione z warunków dramatycznych i bardzo złych. I nagle okazało się to 

wszystko, żeby wszyscy wiedzieli ci, którzy biorą udział, żebyśmy tutaj nie budowali rzeczy 

nieprawdziwych, ta szkoła miała być przeznaczona i wszyscy w większości na to 

głosowaliśmy, znaczy ze złych warunków przyjdzie szkoła technikum, zresztą tutaj przed 

nami była Pani Dyrektor, która mówiła, że oczywiście, że bardzo chętnie i nagle się okazuje, 

że przedziwne jakieś mechanizmy się zaczynają dziać, które dla mnie nie są jednoznaczne i 

oczywiste. W związku z tym mnie się to nie podoba i w dalszym ciągu twierdzę, że tam 

powinno być technikum,  a nie jakiekolwiek przedziwne mechanizmy takie, że odprowadzimy 

itd. i w związku z tym, Zespół Szkół. W związku z tym mnie się to po prostu nie podoba, tego 

typu sprawa, która jest niejasna do końca bo rzeczywiście śmiem podejrzewać, że istnieje 

jakiś podmiot, który już czeka na tą szkołę pomimo tego, że jest to podmiot niepubliczny, za 

którym powinnam optować. Ale inna koncepcja była, koncepcja, która była bardzo dobra i jak 

mówi Pani Kurator, dla dobra uczniów i młodzieży. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Radnej. Bardzo proszę kto z Państwa Radnych jeszcze chciałaby zabrać głos? 

Jeśli nie ma z Rady to dopuszczam spoza Rady, jeszcze spoza Rady, a na końcu oczywiście 

wnioskodawca będzie dopuszczony, Pani Jadwiga Jaworska czy jest na Sali, przypominam o 

3-ch minutach, zapraszam i proszę o trzymanie się dyscypliny czasowej. 
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Pani Jadwiga Jaworska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowna Pani Prezydent! Szanowni Państwo Radni! 

Jako Dyrektor Zespołu Szkół Nr 13 staję przed Państwem po raz kolejny w sprawie dalszego 

funkcjonowania Szkoły Samorządowej na Prądniku Czerwonym. Chcę przedstawić 

stanowisko wszystkich podmiotów edukacyjnych, oświatowych, które tam funkcjonują. 

Wszystkich związanych z oświatą, wszyscy są za tym by w budynku w dalszym ciągu 

działały podmioty prowadzone przez gminę miejską Kraków gdyż to zapewni w dalszym 

ciągu tak efektywną, jak dotychczas współpracę środowiskową wszystkich zainteresowanych. 

Udzielamy miejsca Młodzieżowemu Domu Kultury na czas ich remontu. Mamy miejsce dla 

przedszkola, mamy miejsce cały czas – już drugi rok – na działania Uniwersytetu III Wieku, 

który popołudniami również u nas bywa czyli wszyscy, którzy dawno tą szkołę skończyli, ale 

wspominają ją z pełnym sentymentem. Chcę dodać, że budynek przy ulicy Kazimierza 

Odnowiciela 2 to trzeci w kolejności budynek, który od, w którym kontynuowana jest od 

1978 roku działalność szkół Prądnika. Pozostałe budynki, które powstały poprzednio, 

pierwszy w 1901 roku, drugi w 1932 roku we władaniu gminy miejskiej Kraków pozostają.  

Działa tam Dom Kultury. Wszystko to kontynuacja pracy szkół Prądnickich od pierwszego 

września 1819 roku, a nieprzerwana działalność szkół od 1867 roku, w tym roku we wrześniu 

mija 150 lat nieprzerwanej działalności szkół na Prądniku, szkół samorządowych. To są 

szkoły tworzone zawsze przez samorząd, najpierw Gminy Prądnik Czerwony, później miasta 

Krakowa. Cała społeczność edukacyjna prosi Państwa o wsparcie, aby w dalszym ciągu ten 

budynek służył bardzo szeroko tak jak służy obecnie wszystkim podmiotom samorządowych, 

bo tylko to zapewnia miejsce otwarte dla wszystkich mieszkańców na różne działania, od 

dziecka dwuletniego do osób, dla wszystkich seniorów również. Dziękuję Państwu. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś głosy? Tak, bardzo proszę Łukasz 

Słoniowski, oczywiście na końcu udzielę głosu wnioskodawcy. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem tylko zaznaczyć, że ta uchwała jak i też, nawet po przyjęciu tej poprawki, w 

żaden sposób nie wypycha szkoły publicznej samorządowej z tego budynku. To znaczy nadal 

jeżeli tam jest szkoła samorządowa prowadzona przez miasto, do której są uczniowie, do 

której są chętni i która tam funkcjonuje i się sprawdza z całą pewnością nikt, ani Dyrektor 

Szkoły, który ma trwały zarząd nad tym budynkiem czyli tak naprawdę to Pani Dyrektor w tej 

chwili ma we władaniu ten budynek, ani władze miejskie nie sądzę, żeby, znaczy z całą 

pewnością nikt z Radnych nie ma intencji żeby ten budynek został komuś przekazany czy 

wynajęty dopóki tam działa nasza szkoła, na którą jest zapotrzebowanie, do której są 

uczniowie i myślę, co wnoszę z kiwania głowy, że w Wydziale Edukacji również takich czy  

Pani Prezydent Król też takich koncepcji czy idei nie ma. Chodzi jedynie o poszerzenie pola 

działania w przyszłości, bo ta uchwała ma obowiązywać, nie ma okres obowiązywania, więc 

być może wieczyście, żebyśmy sobie nie wiązali rąk w wypadku gdyby za 30 lat obok 

powstał jeszcze lepszy i jeszcze droższy budynek, w którym miasto chciałoby prowadzić 

jeszcze lepszą szkołę, a ten pozostałby nieużywany. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu Łukaszowi Słoniowskiemu, bardzo proszę Pana Radnego Dominika 

Jaśkowca, proszę uprzejmie. 
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Radny – p. D. Jaśkowiec 

Skoro Łukaszu nie ma takiej intencji żeby przekazać ten budynek podmiotom zewnętrznym, 

de facto go przekazać czyli utworzyć tam szkołę prowadzoną przez inny podmiot niż gmina 

miejska Kraków to mój apel jest taki, co wycofaj poprawkę bo wtedy udowodnisz to co 

powiedziałeś, że nie ma takiego zamiaru. Ja tą poprawkę, tak samo społeczność szkolna, 

odczytują jednoznacznie i całą dyskusję wokół tej szkoły jako próbę przekazania tego 

budynku innym podmiotom. I to jest problem i to się nie podoba mieszkańcom Prądnika 

Czerwonego, prawie 3 tys. podpisów mieszkańców w tej sprawie zostało zebranych. I to 

budzi nasz niepokój i to jest tak naprawdę przedmiotem uchwały. I nie możesz w 

uzasadnieniu pisać, że twoja poprawka jest zgodna z intencją projektodawców bo ona tą 

intencję burzy, ona idzie przeciwko oczekiwaniom społeczności lokalnej, władz szkoły i 

przeciwko nawet powiem tak jasno, zdrowemu rozsądkowi. Wycofaj tą poprawkę, to jest 

prośba. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze jakieś głosy? Nie widzę. A zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 

1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. W trybie statutowym poprawkę zgłosił Pan Radny Łukasz Słoniowski, który ją 

podtrzymuje rozumiem, a zatem proszę Państwa w bloku głosowań będziemy głosowali 

najpierw poprawkę Pana Radnego Łukasza Słoniowskiego, a potem  w zależności od jej 

przeprocedowania uchwałę  w tej formie, którą będziemy głosować po przyjęciu bądź 

odrzuceniu poprawki. Przechodzę do kolejnego punktu obrad, druk 1826, przypominam 

procedujemy uchwałę  w trybie jednego czytania. A zatem minął czas składania 

autopoprawek, a poprawki należy składać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji.  Druk 1826 dotyczy 

 

ZAWARCIA UMOWY O WSPÓŁPRACY POMIĘDZY WIEDNIEM /STOLICĄ 

REPUBLIKI AUSTRII/ I STOŁECZNYM KRÓLEWSKIM MIASTEM KRAKÓW 

/RZECZYPOSPOLITA POLSKA/ NA LATA 2017 – 2021. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1826, tryb jednego czytania, referuje Pani Anna 

Frankiewicz. 

 

Dyrektor Kancelarii Prezydenta Miasta Krakowa Pani Anna Frankiewicz 

Szanowny Panie Przewodniczący!  Szanowni Państwo! 

Zgłaszam projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy o współpracy pomiędzy Wiedniem i 

Krakowem. Jest to kolejny dokument potwierdzający wolę kontynuacji obu miast, współpraca 

na lata 2017 – 2021 w takich obszarach jak między innymi planowanie systemu transportu 

miejskiego, usługi publiczne, kształtowanie przestrzeni miejskiej, rewitalizacja obszarów 

miejskich, ochrona środowiska, sprawy społeczne, innowacje i technologie. Projekt posiada 

walor promocyjny oraz przynosi wymierne korzyści dla Krakowa. Projekt wpisuje się w 

założenia współpracy zagranicznej prowadzonej przez miasto Kraków jak  również uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Głównej. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Proszę Państwa czy są stanowiska Komisji? Nie widzę. Stanowiska 

Klubów Radnych? Klubu Radnych czy głos w dyskusji? Otwieram dyskusję, pierwszy był 

Pan Migdał, który się już zgłaszał w trakcie, potem jest Pan Kośmider, potem Pan Radny 

Stanisław Rachwał, Łukasz Słoniowski. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja w pełni popieram tą uchwałę dlatego, że możemy czerpać rzeczywiście z doświadczeń 

miasta Wiednia, które jest miastem fajnie zorganizowanym, spędziłem tam parę lat w 

związku z powyższym w pełni będę popierał tą uchwałę. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję, krótka wypowiedź. Pan Radny, Przewodniczący Bogusław Kośmider, zapraszam 

Pana Bogusława. 

 

Radny – p. B. Kośmider 

Proszę Państwa Wiedeń jest miastem od którego miasto Kraków nauczyło się bardzo wiele. 

Między innymi nasze dzielnice samorządowe były wzorowane na bezirkach wiedeńskich i 

myślę, że warto  w tych innowacjach, o których Pani Dyrektor mówiła pójść dalej za 

Wiedniem, dalej za Wiedniem, który tam wprowadził szereg nowych zmian, które 

spowodowały, że te dzielnice są o wiele bardziej samodzielne, o wiele bardziej 

dofinansowane, o wiele bardziej posiadające większe kompetencje. Współpraca z miastem 

Wiedniem odbywała się, to było jedno z pierwszych miast, które na początku funkcjonowania 

samorządu ruszyło ze współpracą, nauczyło nas wiele w Krakowie, nie tylko te sprawy 

dzielnicowe, nie tylko sprawy ochrony środowiska, naprawdę bardzo wiele i myślę, że 

kontynuowanie tej współpracy dla miasta Krakowa jest ze wszech miar korzystne, a 

zaczynają być także dziedziny, pojawiać się dziedziny, w których to Wiedeń może pewne 

doświadczenia krakowskie wykorzystywać i myślę, że warto tą współpracę nie tylko 

kontynuować, ale rozszerzać bo jesteśmy tutaj bardzo podobni i te wzajemne doświadczenia 

możemy szybko i dobrze wykorzystać. Tak, że myślę, że Kraków i Wiedeń, ta współpraca 

między Krakowem a Wiedniem jest jedna z najlepszych jeśli chodzi o miasta partnerskie i 

warto żeby w tym kierunku dalej iść. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Zgłaszał się Pan Radny Stanisław Rachwał, zapraszam. 

 

Radny – p. St. Rachwał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja sobie przypominam z poprzednich kadencji, że te nasze, teraz są oczywiście nieobecne, te 

nasze wizyty studyjne między innymi w Wiedniu mówiły w dużym zakresie również w 

temacie budownictwa, budownictwa komunalnego i socjalnego i oni mają swoje 

doświadczenia i jakby w tym kierunku bardzo to mocno rozwijają to budownictwo 

komunalno – socjalne. W związku z tym ja mam propozycję żeby jednak dopisać do tych sfer 

współpracy pomiędzy miastem Wiedeń a Krakowem czyli budownictwo, w tym budownictwo 

komunalne i socjalne. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

To trzeba poprawkę zgłosić Panie Radny do końca zakończenia dyskusji, przypominam. 

Bardzo proszę Pan Radny Łukasz Słoniowski. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem powiedzieć, że pamiętam jak w Wiedniu byliśmy z delegacją Radnych i 

oglądaliśmy spalarnię śmieci i teraz mamy już w Krakowie swoją własną, oni mogą do nas 
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przyjeżdżać i ją oglądać. Ja byłem w Wiedniu w zeszłym tygodniu na konferencji, którą 

współorganizowało miasto Wiedeń, która dotyczyła rowerów towarowych. Tam ogłoszono, 

że od dwóch tygodni już miasto Wiedeń, dzisiaj trzeba by powiedzieć, że od trzech tygodni 

działa program dofinansowania zakupu rowerów  towarowych dla rodzin i dla osób 

prywatnych. Mam nadzieję, że niedługo też będziemy mieli taki program, a też wiele innych 

dobrych rozwiązań. Obserwowałem też rozwiązania, w których auta jeżdżą po  torach 

tramwajowych, spieramy się o to na Komisji Infrastruktury. W Wiedniu jest to popularne 

rozwiązanie, u nas jest duży spór czy wprowadzić ze na ulicy Starowiślnej, myślę, że też 

można popatrzeć jak to robią w  Wiedniu i być może przychylić się do koncepcji 

projektodawcy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Zapraszam Panią Radną Małgorzatę Jantos. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Panie Przewodniczący! 

Właściwie niejaki Słoniowski wspomniał o dwóch rzeczach, które chciałam przypomnieć, 

więc powinnam właściwie machnąć rękę, że rezygnuję. Właściwie o sprawach spalarni 

śmieci, na którą patrzyliśmy i usiłowaliśmy przekonać ludzi o tym, że to może 

wkomponowywać się w krajobraz i dobrze się stało, że u nas już mamy. I chciałam 

powiedzieć o rowerach, ale Słoniowski też to powiedział. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Cóż, Pani Radna tak to bywa jak się w kolejności na końcu zgłasza. Proszę Państwa czy 

mamy jeszcze, jeszcze krótkie uzupełnienie, drugie wystąpienie Pana Radnego Rachwała, 

bardzo proszę. 

 

Radny – p. St. Rachwał 

Przepraszam Państwa Radnych, ja złożyłem poprawkę i potrzebny jest nowy czas. Panie 

Przewodniczący tu właśnie koleżanka Radna Jantos dobrze powiedziała bo pamiętacie 

Państwo, ci starzy Radni, jak nas tam zapraszano właśnie w temacie spalarni i pokazywano 

nam te spalarnie łącznie z tą mozaikową i faktycznie po paru latach jest pełna satysfakcja. Po 

prostu wybudowaliśmy piękną spalarnię i wcale nie jest gorsza i nawet i architektonicznie od 

tych spalarni, które są chyba trzy w Wiedniu, to jest jedna rzecz. I przypominam sobie 

również jak Wiedeń nam pokazywał swoje zagospodarowanie po prostu Dunaju i tej wyspy i 

w ogóle Dunaju generalnie i pomysły jak można przybliżyć rzekę do miasta. I dlatego wydaje 

mi się, że tutaj też jesteśmy troszeczkę zaniedbani jak chodzi o tą sferę naszej kochanej 

Wisły, ponieważ krótko mówiąc ona nie wygląda w sposób taki jak np. we Wiedniu. To tyle, 

odnośnie tych spraw mieszkaniowych to ja już nie będę mówił o szczegółach, ale są pomysły 

naprawdę i oni bardzo, bardzo poszli jako Wiedeń w kierunku właśnie pomocy tym rodzinom 

biedniejszym, których nie stać na zakup na rynku po prostu pierwotnym czy nawet wtórnym 

za własne pieniądze czy kredytowe, po prostu budownictwo wsparli i mocno wspierają 

budownictwo komunalne i socjalne. I oczywiście oni mają duże pieniądze i przeznaczają 

ogromne pieniądze, ale te pomysły jakby w tych spotkaniach były jakby możliwe nawet do 

wprowadzenia na nasz rynek i ja się cieszę, że zarówno i gmina nasza też jakby buduje czy 

wspiera to budownictwo komunalne, również Rząd teraz wprowadzając mieszkania plus też 

jakby idzie naprzeciw tym potrzebom mieszkaniowym, bo zawsze jak mówię, że mieszkanie 

to jest chyba jedynym najwartościowszym dobrem człowieka, bo ono jakby dotyka człowieka 

od samego urodzenia aż do śmierci, czyli to jest jedyne dobro, które człowiek, jedno z wielu 
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może, ale jedyne, które jakby jest tożsame z całą egzystencją, z całym życiem. Bardzo proszę 

jeszcze Pani Małgosia chciała zabrać głos. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Minął czas Panie Radny, bo to drugie wystąpienie Pana. Tak, widzę, czy Pani Małgosia. Ja 

tylko jedno sprostuję, żeby Pan nie używał słowa – starzy Radni – tylko dłużsi stażem, bo tak 

starzy jest takie słowo/…/ 

 

Radny – p. St. Rachwał 

Panie Przewodniczący oczywiście mówiłem tylko o swoim wieku. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę nie mówić, powiedział Pan w liczbie mnogiej, dlatego mówię dłużsi stażem. Bardzo 

proszę czy Pani Małgorzata Jantos jeszcze? Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. A zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 

Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. W 

trybie statutowym wpłynęła poprawka Pana Radnego Stanisława Rachwała, a zatem 

będziemy ją głosowali w bloku głosowań najpierw, a potem już projekt uchwały w zależności 

od przeprocedowania tejże poprawki. Kolejny projekt uchwały w trybie jednego czytania 

według druku 1821. Przypominam tryb jednego czytania, minął czas składania autopoprawek, 

a poprawki należy składać do Przewodniczącego prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji. Projekt uchwały dotyczy 

 

ZMIANY W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 2017 /dot. zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w działach 600, 851, 854 i 921/. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1821, tryb jednego czytania, referuje Pani 

Dyrektor Małgorzata Okarmus. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 26.215.741 zł, 

jest to związane z otrzymaniem środków pochodzących z funduszy europejskich na realizację 

zadań rozbudowa ulicy Igołomskiej w Krakowie, przebudowa pawilonu numer 4 Zakładu 

Opiekuńczo – Leczniczego w Krakowie, restauracja Fortu 52A Łapianka i adaptacja dla 

Muzeum i Centrum Ruchu Harcerskiego oraz otrzymaniem środków na realizację programu 

unijnego ERAZMUS+. Kolejna zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów i wydatków 

związanych z zawarciem umowy koncesji na posadowienie wiat przystankowych na terenie 

miasta Krakowa, jest to kwota 4.293.923 zł. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są 

stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. A zatem 

zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, a zatem 

będziemy głosowali ten projekt uchwały w bloku głosowań w pierwotnym brzmieniu. 

Kolejny projekt uchwały w trybie jednego czytania, druk 1817. Minął czas składania 

autopoprawek, a poprawki należy składać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji. Dotyczy ten punkt 
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ROZPATRZENIA PETYCJI WNIESIONEJ PRZEZ, /tu jest jawność wyłączona/, 

dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta Krakowa uchwały o uwzględnieniu uwag Spółki 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Nowa Huta 

Przyszłości – Igołomska Północ, dotyczących brzmienia paragrafu 16 ust. 2 pkt 2 

projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie uchwalenia ww. planu miejscowego, 

w którym ustala się maksymalną długość  elewacji budynków m. in. Na terenie 

oznaczonym symbolem U.3 na 200 m, przy dopuszczeniu zwiększenia długości elewacji 

budynków do 400 m pod warunkiem podziału na segmenty o maksymalnej długości 150 

m i zachowania minimalnej odległości pomiędzy przewiązkami wynoszącej 10 m, 

poprzez nie zamieszczenie w planie ww. zapisu w ogóle, ewentualnie poprzez określenie 

maksymalnej długości elewacji na terenach oznaczonych symbolem U.3 na 400 m oraz o 

wynikającej z powyższego konieczności dokonania zmian w przedstawionym do 

uchwalenia projekcie ww. planu miejscowego. 

Projekt Komisji Głównej, druk Nr 1817, tryb jednego czytania, referuje Pan Bogusław 

Kośmider.  

 

Radny – p. B. Kośmider 

Proszę Państwa idziemy dzisiaj jak burza, więc krótko, ale troszkę dłużej o tej petycji i w 

ogóle o petycjach. Od zeszłego roku od września obowiązuje nas ustawa o petycjach, która 

zobowiązuje gminy, wszystkie samorządy do rozpatrywania petycji składanych przez 

obywateli. Jest to jedna z form oddziaływania obywateli na samorząd, pisanie petycji. I my 

mamy trzy miesiące na odpowiedź na te petycje. Ta petycja, która jest przedmiotem 

dzisiejszego rozpatrywania została mniej więcej trzy miesiące temu zgłoszona, została 

zgłoszona przez osobę fizyczną, która w trybie petycji oczekiwała od Rady Miasta Krakowa 

przyjęcia tych uwag do planu miejscowego Igołomska.  My czekaliśmy na rozpatrzenie tej 

petycji do rozpatrzenia samej uchwały dotyczącej planu przestrzennego Kraków Igołomska, 

to na jednej z poprzednich Sesji było przeprowadzone, te uwagi uzyskały już moc prawną, w 

związku z tym mogliśmy jakby odnieść się do tej petycji uznając ją za niezasadną, ponieważ 

Rada Miasta Krakowa parę tygodni temu zdecydowała o nie przyjęciu tych uwag w trybie 

prac nad miejscowym planem dotyczącym Igołomskiej. Stąd uprzejmie Państwa proszę  o 

przyjęcie tej uchwały, która uznaje tą petycję za niezasadną z uzasadnieniem, że my tą uwagę 

czy te uwagi, o których mówił autor petycji rozpatrzyliśmy przy miejscowym planie, 

uznaliśmy te uwagi za niezasadne, stąd aby być zgodnym ze swoimi wcześniejszymi 

decyzjami także tą petycję powinniśmy uznać za niezasadną, o czym sama uchwała mówi. W 

ten sposób Państwu też przekazałem na czym polega nasze działanie w sprawie petycji. 

Przypomnę, że przyjęliśmy taką formułę, że petycjami zajmuje się Komisja Główna i na 

posiedzeniach Komisji Głównej to rozpatrujemy i rekomendujemy, a wcześniej prosimy 

Prezydenta o rekomendację i tutaj tak to wyglądało. Stąd uprzejmie Państwa proszę o 

przyjęcie tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa w tej sprawie mamy pozytywną opinię radcy prawnego, w 

trybie statutowym nie zgłoszono autopoprawki, czy są stanowiska Komisji, stanowiska 

Klubów? Jeżeli nie to otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać w tej 

sprawie głos? Nie widzę. A zatem stwierdzam, że zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 

Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. 

Będziemy głosowali tą uchwałę, nie było żadnych poprawek, w pierwotnym brzmieniu w 

bloku głosowań. I kolejna uchwała w trybie jednego czytania, według druku 1831, minął czas 
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składania autopoprawek, a poprawki należy składać do Przewodniczącego prowadzącego 

obrady do czasu zakończenia dyskusji nad projektem.  Druk dotyczy: 

 

USTALENIE KIERUNKÓW DZIAŁANIA DLA PREZYDENTA MIASTA 

KRAKOWA W ZAKRESIE BUDOWY DEPTAKU LOTNIKÓW 

UPAMIĘTNIAJĄCEGO POLSKICH LOTNIKÓW WALCZĄYCH O ODZYSKANIE 

I UTRZYMANIE NIEPODLEGŁOŚCI W TYM WALCZĄCYCH NA WSZYSTKICH 

FRONTACH W II WOJNIE ŚWIATOWEJ NA FRAGMENCIE DAWNEGO PASA 

STARTOWEGO LOTNISKA RAKOWICE – CZYŻYNY /POMIĘDZY OSIEDLAMI 

DYWIZJONU 303 I 2 PUŁKU LOTNICZEGO/. 

Projekt Grupy Radnych, druk Nr 1831, tryb jednego czytania, referuje Pan Radny Wojciech 

Krzysztonek. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

To jest projekt uchwały kierunkowej, który wyrasta z takich dwóch przesłanek. Jednej, którą 

nazwałbym taką dotyczącą zagospodarowania terenu, a drugą historyczną. Otóż jeżeli chodzi 

o kwestie zagospodarowania tego terenu to Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania miasta przewiduje dla tego obszaru przestrzeń publiczną i zaleca ochronę i 

aktywizację tego obszaru. Stąd też taki Deptak Lotników, który zawierałby ekspozycje 

upamiętniające tych najbardziej zasłużonych polskich lotników związanych z Lotniskiem 

Rakowice – Czyżyny plus jakieś elementy małej architektury. To byłoby doskonałe 

wypełnienie właśnie tej funkcji i też takie wypełnienie, które pozwoliłoby ochronić ten teren 

w przyszłości przed zabudową bo dzisiaj faktycznie wydaje się to mało prawdopodobne, bo to 

jest były pas startowy, natomiast parząc na ten teren, który jest zabudowany od pasa 

startowego chociażby do Medweckiego, na tą intensywność zabudowy, wydaje się, że rzeczy 

mało prawdopodobne są jednak niestety możliwe. Natomiast ten aspekt historyczny dotyczy 

już Lotniska Rakowice – Czyżyny. Otóż drodzy Państwo to jest, to było pierwsze lotnisko 

Niepodległej Polski, lotnisko, które odegrało ogromną rolę zarówno w tym procesie 

odzyskiwania niepodległości jak i w jej utrzymaniu, bo chociażby lotnicy właśnie z tego 

lotniska wspierali wojsko polskie walczące w konflikcie polsko – sowieckim czy polsko – 

ukraińskim, tutaj powstała Szkoła Lotników, wielu pilotów właśnie związanych z tym 

lotniskiem uczestniczyło w II Wojnie Światowej, także tych osób związanych z tym 

wyjątkowym miejscem, którym powinniśmy oddać cześć jest bardzo wiele. Tym bardziej, że 

w przyszłym roku przypada 100 rocznica odzyskania przez Polskę Niepodległości, a jeżeli 

jakimś akcentem w tym zakresie na tle tych obchodów państwowych Kraków może się 

wyróżnić to niewątpliwie fakt, że właśnie tu było pierwsze lotnisko Niepodległej Polski, które 

wniosło ogromny wkład też w takie uzbrojenie kraju, bo znaczna część samolotów 

stanowiących zasób Sił Zbrojnych Polski to właśnie były samoloty stacjonujące na tym 

lotnisku. To jest okazja, żeby jakby Kraków na tle tych wydarzeń, że tak powiem, wybił się 

również na niepodległość. Myślę, że ta inicjatywa jest doskonała do tego żeby nie tylko 

ożywić to niezwykłe historyczne, magiczne miejsce, ale także utrwalić, miejsce i ludzi, którzy 

są oczywiście z nim związani, ale także utrwalić tą wiedzę, tą historię, tą pamięć i przekazać 

ją przyszłym pokoleniom Polaków. Stąd też ta taka inicjatywa. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Nie mamy w tej sprawie żadnych opinii Komisji. Czy są stanowiska 

Komisji? Nie widzę. Stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę. Sprawa jest chyba 
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ewidentna, jasna. Zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu.  W trybie statutowym nie 

zgłoszono poprawek, a zatem będziemy głosować projekt tej uchwały w pierwotnym 

brzmieniu w bloku głosowań. I kolejna uchwała w trybie tym razem dwóch czytań.  

 

ZMIANY W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 2017 /dot. zmian planu 

dochodów w działach 801, 852 i 900 oraz zmian planu wydatków w działach 600, 750, 

801, 852, 854, 900 i 921/. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1822, I czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Małgorzata Okarmus. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały zawiera po pierwsze zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 

138.700 zł, jest to związane z wpływami z opłat za korzystanie z wyżywienia w Zespole 

Szkolno – Przedszkolnym Nr 11 oraz przyznaniem odszkodowania za uszkodzenie 

samochodu służbowego. Kolejna zmiana, zmniejszenie planu dochodów i wydatków 215 tys., 

jest to w związku z likwidacją stołówki w Zespole Szkół Inżynierii Środowiska i Melioracji w 

Krakowie. Kolejna zmiana, zmiany w planie dochodów, 37.500 poprzez przeniesienie między 

paragrafami w związku z koniecznością wyodrębnienia dochodów majątkowych związanych 

z zarządzaniem projektem. Kolejna zmiana dotyczy przeniesień w ramach planu wydatków 

bieżących, kwota 320 tys. z zadania utrzymanie i remonty dróg na zadanie nadzór nad 

działalnością remontową samorządowych przedszkoli i szkół i placówek oświatowych, z 

zadań wsparcie rodziny, przeciwdziałanie przemocy i organizacja społeczności lokalnej, 

realizacja zadań wspierających krakowskie rodziny oraz ochrona zieleni na obsługę miejskiej 

platformy internetowej oraz zadanie działanie wizerunkowe miasta na zadanie, ochrona 

dziedzictwa kulturowego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor.  W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, 10 za, 

0 przeciw, 2 wstrzymujących się. Czy są stanowiska innych Komisji, Klubów Radnych? 

Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. A zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 

36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 4 

kwietnia 2017 godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 6 kwietnia 

2017, godzina 15.oo. Kolejny druk w trybie dwóch czytań: 

 

ZMIANY W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 2017 /dot. zwiększenia planu 

dochodów w dziale 600 oraz planu wydatków w działach 600, 801, 852, 853, 854, 900, 

921 i 926/. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1823, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Małgorzata 

Okarmus. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę  14.068.000 zł, 

jest to związane z planowanym otrzymaniem środków stanowiących refundację poniesionych 

w latach 2015 i 2016 wydatków z tytułu umowy o dofinansowanie projektu pod nazwą 

rozbudowa ulicy Igołomskiej w Krakowie. Kolejna zmiana, zwiększenie planu wydatków 
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bieżących, kwota 3.465.000 zł na wykonanie remontu ulicy Kościuszkowców oraz 

utrzymanie i eksploatację systemu kanalizacji opadowej. Kolejna zmiana dotyczy 

zwiększenia planu wydatków inwestycyjnych, jest to 10.603.000 zł, szczegółowo zadania 

wymienione w uzasadnieniu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są 

stanowiska innych Komisji, stanowiska Klubów Radnych? Jeżeli nie ma otwieram dyskusję z 

tym, że proszę Państwa wpłynął tutaj wniosek o wprowadzenie do II czytania w trybie 

nagłym tego projektu uchwały. To informuję i proszę bardzo czy ktoś z Państwa chciałby w 

tej sprawie zabrać głos? Proszę  uprzejmie Pan Radny Łukasz Słoniowski. 

 

Radny – p. Ł. Słoniowski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem tylko powiedzieć, że wśród tych zadań, które znajdują się wymienione w tej 

uchwale jest też budowa placu zabaw dla dzieci z ośrodka przy ulicy Tynieckiej, uważam, że 

to jest bardzo słuszna rzecz, najwyższy czas żeby te dzieci, które spędzają tam często cały 

tydzień nie wychodzą właściwie poza teren ośrodka, także popołudniami, żeby miały miejsce, 

w którym mogą się ruszać, myślę, że to jest zaniedbanie, wręcz zaniedbanie, że do tej pory 

ten plac praktycznie nie istnieje, cieszę się, że powstanie. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Nie widzę. Proszę Państwa zatem zamykam 

dyskusję i w związku z tym, że wpłynął właśnie ten wniosek prawidłowo o wprowadzenie do 

II czytania wyznaczam krótsze terminy poprawek, na godzinę 13.25 autopoprawek w dniu 

dzisiejszym, a ostateczny termin składania poprawek na godzinę 13.30 również 29 marca. 

Natomiast wniosek będziemy głosowali w bloku głosowań i w zależności od efektów 

głosowania będziemy również dalej procedować tą uchwałę. Kolejny projekt uchwały w 

trybie dwóch czytań. 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR LCI/1319/16 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA 21 

GRUDNIA 2016 ROKU W SPRAWIE BUDŻETU MIASTA KRAKOWA NA ROK 

2017 ORAZ W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 

2017 /dot. zmian w planie wydatków w działach 600, 710, 750, 801, 852, 853, 854, 855, 

900, 921 i 926/ - zadania priorytetowe dzielnic. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1824, I czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Małgorzata Okarmus. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały zawiera zmiany zarówno w planie wydatków bieżących i inwestycyjnych, 

jest to w kwocie łącznej 229.548 zł, w ramach środków wydzielonych do dyspozycji dzielnic 

na 2017 rok, zgodnie z uchwałami rady dzielnicy II, III, IV, XI, XIII, XVI i XVIII. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę Państwa mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, 9 za, 2 

wstrzymujące, 0 przeciw. Czy są stanowiska innych Komisji? Nie widzę. Stanowiska 

Klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nie widzę. A zatem zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie  projektu i 
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zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia 

autopoprawek na dzień 4 kwietnia 2017 godzina 15.oo, ostateczny termin składania poprawek 

na dzień 6 kwietnia 2017, godzina 15.oo.  Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

ZMIANA UCHWAŁY NR LXX/1013/13 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA  

27 MARCA 2013 ROKU W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

MIASTA KRAKOWA /z późniejszymi zmianami/. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1825, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Alina 

Kwaśniak. 

 

Dyrektor Biura Skarbnika Miasta Krakowa – p. A. Kwaśniak 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Zmiana ta wynika z podpisanej umowy o dofinansowanie na ulicę Igołomską, w związku z 

tym zmiany dotyczą w harmonogramie finansowania przedsięwzięć wieloletnich z tym, że 

dwie zmiany są zmianami technicznymi. Mianowicie to przedsięwzięcie pod tytułem budowa 

ulicy Igołomskiej do tej pory znajdowało się w części dotyczących zadań nie 

współfinansowanych z Unii Europejskiej, w tej chwili to zadanie zostało w tej części jakby 

wyzerowane, wyprowadzone i wprowadzone na nowo, dwie części tego zadania, bo jedna 

część dotyczyła budowy, druga dotyczyła wykupu gruntów, niestety taka jest konstrukcja  

WPF, że tak musi to być dwutorowo przedstawione i została wprowadzona do części 

załącznika numer 2 czyli zadań, które są sfinansowane z Unii Europejskiej. Środki zwolnione 

w ten sposób w Wieloletniej Prognozie Finansowej, które się zwolniły i zostały zastąpione 

środkami europejskimi zostały przeznaczone na wprowadzone zadania do WPF z tym, że 

połowa z tych zadań to są zadania nowe, 18 zadań, to są zadania nowo wprowadzone, one 

mają przeważnie horyzont realizacji 3-letni czyli 2017 – 2019, natomiast pozostałe zadania 

zwiększyły swoją wartość czyli jakby zostały przeszacowane, oszacowane i ich wartość 

została zwiększona. Wszystkie zadania nowo wprowadzane i te, które dotyczą zmian czyli 

zwiększenie kosztów macie Państwo w załączniku numer 2 w trybie zmian, stosownie został 

zmieniony załącznik numer 1. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę Państwa mamy w tej sprawie poprawkę Pana Radnego Kazimierza Chrzanowskiego i 

mamy również pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy w sprawie poprawki Pani 

Dyrektor chce coś powiedzieć? 

 

Dyrektor Biura Skarbnika Miasta Krakowa – p. A. Kwaśniak 

Również pozytywna opinia Pana Prezydenta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Czyli to jest istotna informacja. Czy są stanowiska innych Komisji? Stanowiska Klubów? 

Otwieram dyskusję, kto z  Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę. 

A zatem stwierdzam, ale tutaj jest znowu wniosek o odbycie II czytania w trybie nagłym, w 

związku z tym stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 

6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzania autopoprawek na godzinę 13.25 i 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na godzinę 13.30. Proszę Państwa będziemy 

oczywiście głosować najpierw wniosek formalny w bloku głosowań, a potem dalej 

procedować ten projekt uchwały. I kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 
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WYRAŻENIE ZGODY NA ODSTĄPIENIE OD ŻĄDANIA ZWORTU KWOTY 

ZWALORYZOWANEJ BONIFIKATY UDZIELONEJ OD CENY SPRZEDAŻY 

UDZIAŁU 7254/357657 CZĘŚCI NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ ZWIĄZANEGO 

Z LOKALEM MIESZKALNYM W BUDYNKU PRZY ULICY J. ŁEPKOWSKIEGO 4 

W KRAKOWIE STANOWIĄCYM  POPRZEDNIO WSPÓŁWŁASNOŚĆ  

WNIOSKODAWCÓW NA ZASADACH USTAWOWEJ WSPÓLNOŚCI 

MAJĄTKOWEJ MAŁŻEŃSKIEJ. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1804, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka, zapraszam. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Druk dotyczy odstąpienia od żądania zwrotu bonifikaty przyznanej od gruntu. Spółdzielnia 

Mieszkaniowa Prądnik Czerwony oraz właściciele lokali wyodrębnionych w budynku przy 

ulicy Łepkowskiego nabyli prawo własności gruntu, który był w ich użytkowaniu 

wieczystym. Sprawa dotyczy udziału związanego z jednym lokalem, wysokość bonifikaty 

wynosiła 98 %, 54.692 zł. W przypadku zbycia przed upływem 10 lat istnieje obowiązek 

zwrotu bonifikaty. W przedmiotowej sprawie Państwo w wyniku, za pieniądze uzyskane z 

tytułu sprzedaży nabyli nieruchomość mieszkaniową, nieruchomość zabudowaną budynkiem 

mieszkalnym przy ulicy Nabielaka 12, przedłożyli potwierdzenia przelewów, z których 

wynika, że kwoty przekazali na nabycie tej nieruchomości. Sprawy były przedmiotem 

Komisji Mienia, obrad Komisji Mienia oraz Komisji Budżetowej, które wydały pozytywne 

opinie. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Pani Dyrektor mnie co prawda uprzedziła,  ale może dodam, że Komisja Mienia wydała tą 

opinię jednogłośnie, 9 za, a Komisja Budżetowa 10 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. Czy są 

stanowiska innych Komisji, albo stanowiska Klubów Radnych? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę. A zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu. Zgodnie z paragrafem 

36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 4 

kwietnia 2017, godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 6 kwietnia 

2017, godzina 15.oo.  I proszę Państwa mamy jeszcze tylko jeden punkt obrad czyli rezolucję 

i przystąpimy do bloku głosowań. Zatem bardzo proszę jeśli Państwo gdzieś są w zasięgu, za 

chwilę będą głosowania. Jeszcze jeden  punkt zgodnie z porządkiem obrad w trybie jednego 

czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały 1810-

R minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem.  Rozpoczynam procedowanie. 

 

REZOLUCJA W SPRAWIE NAPRAWIENIA ZANIEDBAŃ ZWIĄZANYCH  

Z PARKAMI KRAJOBRAZOWYMI NA TERENIE KRAKOWA. 

Projekt Grupy Radnych, druk Nr 1810-R, tryb jednego czytania, referuje Pan Michał 

Drewnicki. 

 

Radny – p. M. Drewnicki 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Dzisiaj zgłaszamy rezolucję Rady Miasta Krakowa w sprawie naprawienia zaniedbań, które 

występują w instytucji jaką są Parki Krajobrazowe i Parki Krajobrazowe na terenie całego 

Krakowa. To jak, to, że korytarze przewietrzania miasta i te rejony parków krajobrazowych są 
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cenne chyba nikomu nie trzeba tłumaczyć i nikomu nie trzeba mówić. Natomiast w tej 

instytucji od wielu lat występują naprawdę duże zaniedbania. Pierwsza rzecz jeśli chodzi o 

przyjęcie planu ochrony parku. Plan ochrony parku jest to dokument, który w sposób 

szczegółowy, w sposób najbardziej z możliwych konkretny określa ochronę zieleni, 

przestrzeni, krajobrazu, korytarzy przewietrzania miasta w parkach krajobrazowych. 

Natomiast on nie został przyjęty od wielu lat mimo, że pierwotnie miał zostać przyjęty do 

2014 roku. Pierwotnie ustawa mówiła, że ma zostać przyjęty do 2014 roku, niestety nie został 

wtedy przyjęty. Ustawodawca wtedy wydłużył, wydłużony został ten termin do 2018 roku, 

jednakże przez następne trzy lata dalej Zarząd Województwa Małopolskiego, czy to pełniący 

obowiązki Dyrektora Zespołu Parków Krajobrazowych nie potrafił przygotować tego 

dokumentu. I dzisiaj  istnieje realna obawa, że ten dokument nie uda się przyjąć do końca 

listopada 2018 roku ponieważ jeśli nawet dzisiaj ten dokument zacząłby być tworzony, 

powstałby w 2018 roku to istnieje obawa, że nie zostanie uchwalony przez Sejmik 

Województwa. Ten dokument musi być poddany uzgodnieniom, jest uzgadniany z gminą, z 

nami, czyli z Krakowem, my będziemy także nad nim dyskutować, będziemy, ten dokument 

jest przesyłany do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i to wszystko powoduje, że 

ten czas jest, termin przyjęcia jest bardzo wątpliwy, że w ogóle uda się zdążyć. My apelujemy 

o to w tej rezolucji żeby Zarząd Województwa Małopolskiego, żeby też Radni tutaj Platformy 

wpłynęli na swoich kolegów i powiedzieli im, że trzeba szybko przyspieszyć i stworzyć ten 

dokument. Co więcej, jeśli chodzi o poziom zaniedbań to od wielu lat Zespół Parków 

Krajobrazowych nie ma dyrektora, nie ma dyrektora tylko osobę pełniącą obowiązki 

dyrektora. To jest kolejny przykład tego, że Zarząd Województwa niestety w sposób 

niewystarczający przykładał się do tematów parków, a to są naprawdę bardzo ważne tereny. 

Mówiliśmy dwa tygodnie temu o stworzeniu nowego Parku Krajobrazowego na terenie 

Krakowa jeśli chodzi o dolinę Wisły. Ja się cieszę, zgodziliśmy się na to wszyscy, to jest 

rzecz  ważna, ale musimy to robić wszystko po kolei bo dzisiaj te Parki Krajobrazowe w 

Krakowie działają tylko teoretycznie, teoretycznie są, ale nie mają planów ochrony parków. 

Dlatego ta rezolucja jest bardzo łagodna, jest merytoryczna, wzywa do tego żeby Zarząd 

Województwa po pierwsze przedstawił informacje na temat  Parków Krajobrazowych, na 

temat przygotowań tego dokumentu, na temat,  także przedstawił informację na temat tej całej 

instytucji i przyspieszył, przyspieszył, ponieważ tego wymaga od nas ochrona przestrzeni, 

ochrona krajobrazu, ochrona zieleni, ale także ochrona korytarzy przewietrzania miasta, bo te 

tereny poprzez to, że nie ma tam planu ochrony parku są w jakiejś mierze zagrożone. I 

dlatego apelujemy o to do Zarządu Województwa i do Sejmiku Województwa żeby ten 

dokument szybko przygotowali i przyjęli. Ja mam nadzieję, że ta rezolucja zostanie przyjęta, 

jest łagodna, nie jest konfliktowa i mam nadzieję, że wszystkim nam zależy na tym, i to 

pokaże, głosowanie pokaże czy wszystkim nam zależy naprawdę na ochronie korytarzy 

przewietrzania miasta i zieleni. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję.  Proszę Państwa otwieram dyskusję, najpierw Państwo Radni, mamy też Panią 

Dyrektor z Wydziału, z Departamentu Środowiska Urzędu Marszałkowskiego, też zaraz 

poprosimy. Bardzo proszę Pan Radny Migdał. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja tutaj jestem bardzo ucieszony tą reakcją kolegi, że martwi się o te korytarze przewietrzania, 

rozumiem, że ta ustawa zezwalająca na wycinkę drzew właśnie miała doprowadzić do tego, 

że ten korytarz był taki czytelny, bo tego dotyczyła pewnie ostatnia rozmowa na poprzedniej 



LXII SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

29 marca 2017 r. 

 

41 
 

Sesji, no powiedziałbym tak, jeśli mam o samej rezolucji powiedzieć, myślę, że Rada Miasta 

może nie powinna w ten sposób zwracać się do Urzędu Marszałkowskiego mówiąc, że 

wzywamy, ja bym prędzej zgodził się z jakimś określeniem, zwracamy się z prośbą o 

wyjaśnienie sytuacji, pogłosek może jeżeli takowe były, ja oczywiście nie słyszałem o tych 

pogłoskach, to Pan Radny nawiązał do tego tematu. Tak, że wydaje mi się, że sama forma 

tego wzywania jest przez Radę Miasta nie do przyjęcia raczej. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Bardzo proszę, ja dopuszczę teraz do głosu jeśli można  Panią Dyrektor 

Departamentu Środowiska, przepraszam, jeżeli Klubowe to bardzo proszę, jeżeli Klubowe to 

w pierwszej kolejności, Pan Radny Stawowy, nie wiedziałem, bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Proszę Państwa z zainteresowaniem przeczytałem pierwszą rezolucję napisaną  przez Pana 

Radnego Drewnickiego, ale przeczytałem drugą, to się przeraziłem demagogią,  populizmem i 

straszeniem mieszkańców. To jest Panie Radny czysty populizm, czysty w najczystszej 

postaci takie  typowe dla PiS niestety. Nie ma możliwości, że jedna władza samorządowa 

innemu poziomowi samorządu cokolwiek każe. To są samorządy niezależne, przynajmniej do 

zmiany ustawy, którą chcecie wprowadzić. Jak na razie samorząd gminny i powiatowy jest 

niezależny od samorządu wojewódzkiego i odwrotnie, po pierwsze. Po drugie Pan pisze o 

tym, że Park Krajobrazowy nie posiada dyrektora. Nieprawda,  pełniący obowiązki dyrektora 

ma wszelkie uprawnienia dyrektora. Robicie jako partia  rządząca w dziesiątkach instytucji 

państwowych, w spółach gdzie są p.o. dyrektorów, kierowników, prezesów i nikomu to nie 

przeszkadza. W Urzędzie Wojewódzkim pracują ludzie, którzy pełnią p.o dyrektora i 

kierownika i jakoś wydają decyzje administracyjne tak samo jak Dyrektor Parków 

Krajobrazowych w Małopolsce. Kolejna sprawa, Pan pisze o wieloletnich zaniedbaniach, 

które powinny zostać niezwłocznie naprawione ze względu  na wyjątkowe walory 

przyrodnicze terenów oraz system przewietrzania miasta. To jest kompletna bzdura. Zapisy o 

planie ochronnym parków krajobrazowych nie mają nic wspólnego z żadnym systemem 

przewietrzania miasta. Co więcej, plan ochronny parku krajobrazowego, Panie Radny warto 

sobie przeczytać ustawę, nie stanowi prawa miejscowego. Nie jest aktem prawa miejscowego. 

Na jego podstawie nie można zakazać. To jest tylko kierunek ochrony danego obszaru. I teraz 

tak. Dlaczego nie ma tego planu ochrony Parku, o którym rozmawiamy, a to dlatego, że 

podległy Wojewodzie Pilchowi Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska do dzisiaj nie 

uzgodnił planu ochrony obszarów NATURY 2000, a bez planu ochrony obszaru NATURY 

2000 nie da się przyjąć planu ochrony Parku Krajobrazowego. Co więcej, jak ten plan będzie 

gotowy to Sejmik nie będzie mógł go przegłosować bo Wojewoda Pilch nie dopilnował 

swoich urzędników, którzy mieli zrobić plan ochrony NATURY 2000. To po pierwsze. Po 

drugie Główny Konserwator Przyrody w latach 2011 – 2012 wstrzymał prace nad wszelkimi 

planami ochrony parków krajobrazowych, ponieważ był wtedy pomysł zmiany ustawowej 

funkcjonowania parków krajobrazowych. I wszystkie działania w całej Polsce zostały 

wstrzymane na kilka lat, w związku z tym nie dało się tego przez pewien czas zrobić, zostało 

to zatrzymane. Następnie w roku 2015 weszła ustawa o audycie krajobrazowych i w ramach 

dobrej zmiany zmieniony Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska  przez rok nie mógł 

podjąć decyzji czy audyt krajobrazowy jest niezbędny do przygotowania planu ochrony Parku 

Krajobrazowego czy nie jest niezbędny. Dokładnie 10 miesięcy PiS Dyrektor Generalny 

Ochrony Środowiska nie podjął decyzji czy to jest ważne czy nie. Dopiero w tym roku, 

dopiero teraz chyba w marcu, albo w styczniu tego roku Generalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska się zastanowił i powiedział, nie, w sumie ta ustawa nie ma znaczenia dla parków 
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krajobrazowych, przygotowywujcie te plany ochronne. Jeśli chodzi o samą treść rezolucji 

został rozstrzygnięty przetarg, na które są zarezerwowane środki w Małopolskim 

Regionalnym Programie Operacyjnym w wysokości bodajże 608 tys. zł, jest wyłoniony 

wykonawca i ma termin do czerwca przyszłego roku na przygotowanie tego planu. To nie jest 

tak, że się nic nie dzieje, nie zostało zrealizowane. Ustawowy termin jest do końcówki  roku 

2018, zdaje się do końca listopada, do końca czerwca czyli kilka miesięcy wcześniej jest 

zlecone wykonawstwo, które nawet jeżeli się opóźni ma realną szansę na podjęcie tego w 

terminie. Natomiast warto zwrócić uwagę również i przypomnieć sobie, na jedną rzecz, tak 

krytykowany przez was Dyrektor tych Parków jest powołany przez Wojewodę 

Małopolskiego, to Wojewoda powołał Dyrektor, Marszałek go tylko nie odwołał. Kolejna 

sprawa, jak już wspomniałem,  plan ochrony nie jest aktem prawa miejscowego więc nie 

może zabronić zabudowy kanałów przewietrzania. Nie może powiedzieć, że tutaj będziemy 

coś chronić, teren otwarty i tam jest zakaz zabudowy dlatego, że zakaz zabudowy wprowadza 

dopiero plan miejscowy, Pan Radny jako członek Komisji Planowania powinien o tym 

wiedzieć. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Czy w imieniu Klubu ktoś jeszcze z Państwa Radnych? To ja teraz 

dopuszczę Panią Dyrektor, a potem poproszę Państwa Radnych, bardzo proszę Pani Dyrektor 

Karolina Laszczak, Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego, przypomnę, że 

została złożona w tej sprawie autopoprawka, rozdawana teraz. Teraz jest poprawka 

rozumiem, autopoprawka była wczoraj przesłana. Bardzo proszę Pani Dyrektor. 

 

Pani Karolina Laszczak, Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Właściwie to jestem pod dużym wrażeniem przygotowania Pana Radnego Stawowego, gdyż 

wszystkie argumenty, które Państwu chciałam przedstawić w zasadzie wymienił. Po pierwsze 

prawdą jest, że od 1 stycznia, od 1 sierpnia 2009 roku Parki Krajobrazowe przeszły w 

kompetencje samorządu województwa, natomiast prawdą też jest to, że te Parki Krajobrazowe 

zostały zdrenowane przez RDOŚ. Zgodnie z ustawą RDOŚ zostało tam kilku pracowników, w 

zasadzie sprzątaczki, kadrowe i księgowe. I Dyrektor Parków Krajobrazowych budował swój 

zespół w zasadzie od zera. I w 2011 roku złożył wnioski do Narodowego Funduszu o 

dofinansowanie planów ochrony dla wszystkich parków krajobrazowych, jednakże decyzją 

Głównego Konserwatora wstrzymane zostało dofinansowanie z Narodowego Funduszu 

właśnie  na realizację tych planów z uwagi na to, co Pan Stawowy, Pan Radny mówił 

wcześniej, zastanawiano się nad głęboką, głęboką reformą krajobrazowych form ochrony 

przyrody w Polsce, czyli Parków Krajobrazowych i obszarów chronionego krajobrazu. I 

wtedy też została nowelizacja przyjęta, która wydłużała przyjęcie planów do 2018 roku czyli 

do 15 listopada 2018 roku. Po tej decyzji Dyrektor Parków Krajobrazowych zaczął starania w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i udało mu się pozyskać na 7 parków 

krajobrazowych kwotę 3,6 mln zł, jednakże siła Wojewódzkiego Funduszu a Narodowego jest 

zupełnie różna, robił to sukcesywnie w międzyczasie czekając na plany ochrony ustanawiane 

przez RDOŚ i to co mówił też Pan Stawowy odnośnie audytu krajobrazowego na interpretację 

czy można przyjąć bez audytu czy nie można przyjąć bez audytów parków krajobrazowych. 

Natomiast absolutnie nie można zarzucać Dyrektorowi to, że nie robił nic, bo robił wszystko 

co mógł robić w tym okresie. Trzy Parki Krajobrazowe, które w swojej naturze są 

najtrudniejsze i największe i również najbardziej finansowo, największe finansowo zostały 

decyzją Zarządu pozostawione do finansowania w ramach RPO. I tutaj Panu Dyrektorowi 

udało się pozyskać właśnie środki na Bielańsko –Tyniecki Park Krajobrazowy, Park 
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Krajobrazowy Dolinek Krakowskich oraz Park Krajobrazowy Orlich Gniazd, w sumie 1,8 

mln zł, z czego 608 tys. na Bielańsko – Tyniecki Park Krajobrazowy. Jeżeli chodzi teraz o 

postać Pana Dyrektora Zawartki, prawdą jest, że to Wojewoda Małopolski 3 lutego powierzył 

Panu Jerzemu Zawartce pełnienie obowiązków Dyrektora Zespołu Parków  Krajobrazowych. 

I w dniu 1 sierpnia, kiedy samorząd przyjął od Wojewody zadania również postanowił 

pozostawić tą funkcję Panu Dyrektorowi Zawartce, który patrząc na CV Pana Dyrektora 

absolutnie się do tego nadawał gdyż w latach 85 – 98 był Wojewódzkim Konserwatorem 

Przyrody w Urzędzie Wojewódzkim w Tarnowie, od 1998 roku do 2009 roku kierował 

Zespołem Parków Krajobrazowych Województwa Tarnowskiego, a potem Zespołem Parków 

Krajobrazowych Pogórza w Tarnowie, natomiast właśnie od 1 lutego 2009 roku pełni 

obowiązki Dyrektora Zespołu Parków Krajobrazowych Województwa Małopolskiego. Myślę, 

że jeżeli Państwo macie jakieś pytania bardzo proszę. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję Pani Dyrektor. Teraz kontynuujemy dyskusję, bardzo proszę o listę osób, Pan 

Urynowicz bardzo proszę, potem Pan Krzysztonek. 

 

Radny – p. T. Urynowicz 

Panie Przewodniczący! 

Ja także jestem pod wielkim wrażeniem merytorycznego przygotowania kolegi Stawowego, 

ale pod jeszcze większym wrażeniem jestem wystąpienia Pani Dyrektor, która w taki zwięzły 

i konkretny sposób odpowiedziała na ten projekt uchwały. Powiem szczerze także, że jestem 

mocno zaskoczony, że tyle energii wkładał Urząd Marszałkowskie w odpowiadanie na nie 

przygotowaną uchwałę, która nie tylko wykracza poza kompetencje Rady Miasta Krakowa, 

ale w sposób taki zdecydowany dezawuuje nieprzygotowanie jej autorów. Jest to tym bardziej 

przykre, bo gdyby chcieć śledzić wszystkie samorządy małopolskie to takich pełniących 

obowiązków dyrektorów pojawiłoby się ich z pewnością znacznie więcej, gdybyśmy chcieli, 

tak jak to słusznie zwrócił uwagę Pan Radny Stawowy, przyglądnąć się administracji 

państwowej i różnym ruchom kadrowym wyszyłyby równie ciekawe uchwały. Szanowni 

Państwo, źle się dzieje, że spór polityczny przybiera formę wzajemnej napaści na organy 

samorządu terytorialnego, a jeszcze źle się dzieje, że Radni Miasta Krakowa dostając tzw. 

gotowca od tzw. strony społecznej nie potrafią jej zweryfikować, źle to świadczy niestety nie 

tylko o Radnych Prawa i Sprawiedliwości, którzy to wnoszą, ale także  o powadze tej Izby. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Krzysztonek bardzo proszę. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Myślę, że co do merytorycznej wartości tego projektu rezolucji tutaj zarówno Pani Dyrektor 

jak i Pan Grzegorz Stawowy chyba nie zostawiają nam żadnych wątpliwości. Natomiast ja 

bym chciał zwrócić uwagę na dwie sprawy dotyczące tego projektu. Znaczy po pierwsze ten 

projekt uchwały powiem kipi wręcz hipokryzją. Drodzy Państwo zgłaszacie projekt rezolucji, 

w którym kwestionujecie, że ktoś pełni funkcję dyrektora zamiast tego, żeby został powołany 

na to stanowisko. Drodzy Państwo, drodzy przyjaciele z Prawa i Sprawiedliwości, więc jak 

nazwiecie sytuację, w której w państwie rządzi człowiek, który formalnie nie pełni żadnej 

ważnej funkcji. To jest drodzy Państwo sytuacja, to poddaję waszej refleksji. I po drugie 

drodzy Państwo mówicie o wieloletnich zaniedbaniach. Ja nie mówię, że tych zaniedbań nie 
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było, być może one były drodzy Państwo, natomiast problem jest gdzie indziej. Nawet jeżeli 

byśmy na jedną szalę położyli zaniedbania wszystkich rządów i samorządów od 1989 roku to 

one i tak nie przeważą tych wszystkich szkód i strat, które wyrządziła w zaledwie 3 miesiące 

nowelizacja ustawy o ochronie przyrody autorstwa Parlamentarzystów Prawa i 

Sprawiedliwości. I takie są fakty drodzy Państwo. Dlatego to nie jest tak, że Platforma 

Obywatelska nie widzimy problemu, my widzimy problem, trzeba dbać o  zieleń, wy ten 

problem dostrzegacie teraz, ale w wymiarze politycznym. Dlatego my poprzemy tą poprawkę, 

która została złożona, bo ona tak naprawdę drodzy Państwo cywilizuje, tak powiem, 

cywilizuje projekt tej rezolucji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan Dominik Jaśkowiec, potem Pan Adam Grelecki i Pan 

Andrzej Hawranek. 

 

Radny – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo! 

Moja prośba wielka, głęboka i szczera prośba, abyśmy rozmowę o tak ważnej sprawie jaką 

jest ochrona przyrody, ochrona zieleni na terenie miasta Krakowa nie sprowadzali to taniego 

happeningu politycznego. Ten projekt rezolucji czy to w wersji przed autopoprawką, przed 

autopoprawką był komiczny, po autopoprawce on wprowadza ten temat do próby zrobienia 

happeningu politycznego i tak naprawdę odciągnięcia uwagi opinii publicznej od tego co się 

wydarzyło 1 stycznia, kiedy weszła w życie demolująca system przyrodniczy tego kraju 

ustawa, o której wiele osób mówi, że dzięki niej po trzech miesiącach mamy Polskę w 

trocinach lub też PiS masakrę piłą mechaniczną. I to jest sedno problemu. Gdyby nie było tej 

złej ustawy nie musielibyśmy podejmować działań ochrony tych terenów przyrodniczych, 

które tak naprawdę już chronione były. I stąd idea nowego Parku Krajobrazowego, stąd  idea 

wykupu Lasu Borkowskiego, stąd idea programu zalesiania Krakowa i wiele, wiele innych 

rzeczy. My dzisiaj musimy ratować to co Państwo w jeden wieczór, w jedno wieczorne 

głosowanie razem z Panem Prezesem zepsuliście. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Grelecki, dziękuję, Pan Radny Hawranek bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowne Panie i Panowie Radni! 

Tutaj mój przedmówca mówił, że pierwotny projekt tego druku był komiczny. Po 

autopoprawce był tragikomiczny. Ja wczoraj tak zupełnie przypadkowo oglądnąłem sobie 10 

odcinek Ucha Prezesa, w którym występuje wspaniały i fantastyczny Minister Szyszko. Jak 

oglądałem ten 10 odcinek Ucha Prezesa i porównywałem z tym projektem uchwały, to 

zacząłem się zastanawiać czy serial Ucho Prezesa jest serialem satyrycznym czy serialem 

dokumentalnym. I dopiero przyjęcie i złożenie poprawki przez kolegę Stawowego mam 

nadzieję doprowadzi do tego, że ta rezolucja stanie się rezolucją, która będzie do przyjęcia 

bez ośmieszania się na forum Rady Miasta. Proszę Państwa nie chciałbym żeby w kolejnych 

odcinkach Ucha Prezesa występowali Radni PiS z Rady Miasta Krakowa jako przedstawiciele 

tej wspaniałej partii. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pan Grelecki wyłączył się, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać 

głos w dyskusji? Nie, Pan Grelecki się wycofał, przepraszam, wycofał się, może go 
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wzywamy. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych? Nie widzę. Bardzo proszę Pan Radny 

Drewnicki jako autor. 

 

Radny – p. M. Drewnicki 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ta rezolucja była dość łagodna, spokojna, merytoryczna, ale niestety Państwo pokazaliście 

swoją tą prawdziwą twarz, że nie chodzi o prawdę, nie chodzi o ochronę zieleni, chodzi tylko 

o ochronę waszych interesów jako Platformy Obywatelskiej, ponieważ słyszeliśmy tutaj 

samorządy są niezależne, że samorząd jest niezależny od państwa, od innej jednostki 

samorządu, a kto projektował wszystkie rezolucje, które wzywały Rząd do nie wiadomo 

czego, kto projektowej, wyście projektowali i dlatego to jest piękna hipokryzja z waszej 

strony. Jeśli chodzi o pozostałe rzeczy. Wy kochacie się w etykietowaniu, zamach, Prawo i 

Sprawiedliwość, hipokryzja itd., itd. Ja tylko czekałem kiedy padnie nazwisko Prezesa 

Jarosława Kaczyńskiego, nie padło, ale padło Ucho Prezesa, Pan Radny Krzysztonek 

opowiadał o jakimś naczelniku, o człowieku, który stoi i rządzi bez funkcji. Wy wszyscy po 

prostu cały czas mówicie o innych, a spójrzcie na siebie, Platforma Obywatelska rządzi w 

Sejmiku. Ja nie chciałem żeby ta dyskusja tak wyglądała, ale wyście jak zwykle sprowadzili 

ją do jakiegoś partyjniactwa, do polityki, a nie tego, co jest klu tej uchwały, tej rezolucji czyli 

ochrona przestrzeni w Parku Krajobrazowym. Pan Radny Stawowy mówi, że plan ochrony 

parku nie jest prawem miejscowym jako całość. Jako całość nie jest prawem miejscowym, ale 

ustawa o ochronie przyrody mówi jasno, że część tych zapisów jest prawem miejscowym, ja 

może przeczytam fragment tej ustawy, bo ja ją dość dokładnie przejrzałem. Plan ochrony dla 

parku krajobrazowego w części dotyczący określenia granic stref, dotyczący wykazu 

obiektów o istotnym znaczeniu historycznym i kulturowym i prowadzeniu zakładów, o 

których mowa w art. 17 ust. 1a jest aktem prawa miejscowego. Szanowni Państwo ja 

wzywam was, dzisiaj możecie pokazać czy jesteście Radnymi Miasta Krakowa, którzy 

troszczą się o zieleń, o parki krajobrazowe, o przestrzeń, o to wszystko, co jest dla nas cenne, 

czy tylko troszczycie się o swoje stołki, o stołki w Urzędzie Marszałkowskim, o pozycję 

waszej partii, czy rzeczywiście wam zależy na dobru naszego miasta. Ta rezolucja jest 

łagodna, ta rezolucja  jest łagodna, był czas porozmawiać, a wy kochacie się tylko w 

etykietach, proszę o powagę, proszę o powagę i przyjęcie tej rezolucji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Przepraszam, ponieważ nie zakończyłem jeszcze dyskusji, Państwo chcecie jeszcze 

zabrać głos w tej sprawie? Bardzo proszę Pan Urynowicz. Proszę bardzo Pan Łukasz. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowni Państwo Radni! 

Spokojna, normalna, merytoryczna uchwała po raz kolejny w naszej Radzie stała się 

przedmiotem walki między dwoma plemionami czyli Prawem i Sprawiedliwością i Platformą 

Obywatelską. Na szczęście w  tej Radzie jest jeszcze trzeci Klub, Klub Przyjazny Kraków, 

który jest najrozsądniejszym ze wszystkich tych Klubów, jestem trochę zdziwiony słowami 

Radnego Drewnickiego, że nie spodziewał się, że ta rezolucja wznieci właśnie taki konflikt, 

ale dwa ostatnie akapity są nie do przyjęcia. Ostatnie akapity mają ewidentnie treść polityczną 

i uważam, że jeżeli się wykreśli te dwa ostatnie akapity ta uchwała z powrotem stanie się 

merytoryczną uchwałą i może być przedmiotem normalnej dyskusji. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Radny Urynowicz bardzo proszę. 
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Radny – p. T. Urynowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo oraz, ech wy, ech wy niegodni, którzy śmieliście 

się skrytykować tak wybitny projekt rezolucji, który przecież miał być tylko taką fajną /…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Przepraszam, Panie i Panowie bardzo proszę nie przeszkadzajmy, Panie Radny Hawranek 

bardzo proszę, Pan Radny Urynowicz ma głos. 

 

Radny – p. T. Urynowicz 

Miał być taką piękną okazją do przywalenia Zarządowi Województwa, Urzędowi 

Marszałkowskiemu, wszystkim wokół tylko ten wspaniały projekt odbił się o mocne 

argumenty przygotowane przez Urząd Marszałkowski, ale także prezentowane przez 

Grzegorza Stawowego. Żałuję, że w tej replice Radnego Drewnickiego nie było ani słowa na 

temat faktów przedstawionych przez Panią Dyrektor Laszczak czy choćby odniesienia się do 

argumentów, których używał Pan Radny Stawowy. Znalazło się za to dosyć dużo porównań, 

poetyckich skądinąd porównań, wystąpień kolegów  z Platformy Obywatelskiej, piękne 

nawiązania do sytuacji politycznej, jakże radosna twórczość związana z obroną własnych 

interesów i tym etykietowaniem, którym zostaliśmy określeni przez Radnego Drewnickiego. 

Ale gorzej Szanowni Państwo, że w tym natłoku informacji i argumentów kolegi 

Drewnickiego nie znalazł się ani jeden merytoryczny. Może byłoby lepiej gdyby Pan Radny 

zechciał słuchać ekspertów i specjalistów, a nie własnego popędu politycznego. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Radny Jaśkowiec, drugie wystąpienie, dwie minuty. Dziękuję. Pan Radny 

Kosek. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Pan Radny Stawowy bardzo 

proszę. 

 

Radny – p. J. Kosek 

Szanowni Państwo! 

Ja wszedłem na salę gdy trwała dyskusja i po chwili zapytałem się siedzącego koło mnie 

Grzegorza Stawowego czy ten projekt to zgłaszał Michał Drewnicki, bo generalnie nosił 

wszystkie znamiona działań Michała Drewnickiego w tej Radzie, to znaczy mieliśmy 

sytuację, w której wyszedł tutaj nasz kolega Radny i powiedział, że dość dokładnie zapoznał 

się z ustawą. I tak samo pewnie dość dokładnie przygotowywał projekt, dość, ale jednak nie 

dokładnie, dość dokładnie to nie znaczy, że jest dokładnie i tu mamy właśnie ten problem, 

dużo emocji, dużo stwierdzeń, które nie koniecznie oddają pełnię faktów. Problemy, które 

wynikają przy uchwalaniu tego typu prawa, tego typu form ochrony to są sprawy, które są na 

pewno do rozważenia w sposób odpowiedzialny i które muszą nieść ze sobą wiele spraw. To 

co było tutaj powiedziane, że akt prawa miejscowego, czy tak dokładnie to akt prawa 

miejscowego tylko w kilku obszarach, czyli granic, stref, które tak naprawdę nie są 

obligatoryjne tylko są wyznaczane w wyniku audytu krajobrazowego i gdy był ten temat 

procedowany weszła nowa ustawa, mieliśmy sytuację, w której pojawił się temat audytu 

krajobrazowego, który mógł być, ale nie musiał być wykonywany, nie było wiadomo jaka jest 

interpretacja, trzeba było poczekać, temat wstrzymywał też Konserwator Przyrody, czekał 

wcześniej jeszcze zapewne Marszałek na środki z Funduszu Regionalnego i szereg 

składowych, których w ogóle nie widzimy w projekcie tej uchwały. I to jest ta dokładność 

naszego projektodawcy. Ja mam nadzieję, że Państwo pomogą koledze i przestaną 

przedstawiać nam projekty, które są dość dobre, ale niewystarczająco dobre, żebyśmy mogli 

je głosować za. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Stawowy bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Szanowni Państwo! 

Bo szukam mojego naczelnego rozmówcy w tym temacie, ale mam nadzieję, że Michał 

Drewnicki mnie słyszy bo darzę go wielką sympatią osobistą, z merytoryką jest troszeczkę 

inaczej już. Otóż bardzo łatwo było wyszukać w ustawie o ochronie przyrody jakiś jeden 

zapis i powiedzieć, że to się odnosi jako akt prawa miejscowego. Oczywiście, ustawa o 

ochronie przyrody generalnie generuje wiele aktów prawa miejscowego, parki, zespoły 

parkowo – krajobrazowe powołuje, które Klub PiS chciał powołać w zeszłej kadencji, 

przypomnę, który powołuje, że nie można nawet kanalizacji podpiąć do domów i wiele, wiele 

różnych rzeczy powołuje. Ale również w ustawie o ochronie przyrody, szkoda, że Michała nie 

ma, bo ją dość dokładnie przeczytał, tam jest taki artykuł 83f/ ust. 1 pkt 3 ppkt 3, który mówi, 

który wpisuje tylko jedną cyfrę, 100 cm, chodzi o obwód drzew, które można wyciąć bez 

zgłoszenia. I też tą ustawę przeczytałem trochę dokładniej, trochę dokładniej przeczytałem te 

zmiany, które zostały wprowadzone 16 grudnia, a weszły 1 stycznia i naprawdę to 100 cm 

robi różnicę. I też warto te ustawy czytać całościowo, a nie tylko w jednym punkcie bo 

naprawdę art. 83f/ też mówi tylko o jednej cyfrze, to jest 100 cm obwodu drzewa, które 

można wyciąć. Natomiast szkoda, że Michał, którego nie ma na Sali, tym bardziej szkoda, nie 

odniósł się do tego, że to podległy Wojewodzie  Małopolskiemu Józefowi Pilchowi 

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska nie wydaje decyzji, które spowodują niemożność 

uchwalenia tego planu ochrony, nie da się go uchwalić bez decyzji RDOŚ, nie da się uchwalić  

dokumentu, który nie ma decyzji powołanego przez Rząd PiS Generalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska dotyczącej tych audytów krajobrazowych, ja też się na tym do końca nie 

znam, ale jeżeli jest ustawa i Dyrektor przez 10 miesięcy się zastanawia czy ona dotyczy tych 

planów ochrony parku czy nie to ma to chyba jakieś znaczenie. I wydaje mi się, że Pan Radny 

Drewnicki powinien jednak jeszcze wyraz: wzywamy Zarząd, na, prosimy, apelujemy do 

Zarządu Województwa zmienić, bo my nie jesteśmy organizacją zwierzchnią, nawet nie 

równą, tylko jesteśmy osobnym podmiotem prawnym jako Rada Miasta Krakowa, nie 

powinniśmy wzywać Marszałka  do czego, co faktycznie w listopadzie zostało rozstrzygnięte 

czyli do wyłonienia wykonawcy projektu parku, ochrony parku, bo ten wykonawca jest 

wyłoniony, jest znana kwota, za którą ma to zrobić i ma to zrobić do czerwca przyszłego 

roku, to się fizycznie dzieje. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo Panu Stawowemu. Pan Radny Zięba bardzo proszę. 

 

Radny – p. St. Zięba 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

No przydarzył się nam punkt, który nam wypełni czas do następnej Sesji, bo niektórzy Radni 

nie wiedzieli co z czasem zrobić, ale teraz poważnie. Proszę Państwa zastanawiam się o co tu 

chodzi, bo wyjaśniona jest sprawa, że Dyrektor Ochrony Środowiska został mianowany, 

zatrudniony, wyłoniony przez Pana Wojewodę, to końcówka tej rezolucji jest stricte 

polityczna. Pytam się po co. I mam pytanie do projektodawcy, bo istnieje pojęcie zieleni 

niskiej i zieleni wysokiej, tak jest tylko pojęcie ochrony zieleni. Pytam się czy to dotyczy 

tylko trawników i krzewów, bo może rzeczywiście jeżeli już nie mamy drzew to może 

ochrońmy tą trawę chociaż. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Czy w 

imieniu wnioskodawcy ktoś chce zabrać głos? Też nie widzę. Zamykam dyskusję w takim 

układzie. Zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym została zgłoszona autopoprawka i 

poprawka Pana Radnego Stawowego. Szanowni Państwo teraz minuta na zebranie się, 

przeprowadzimy blok głosowań, potem zakończenie Sesji i Sesja druga na godzinę 16.oo.  

Minuta, przerwa na przygotowanie.  Szanowni Państwo zamykam przerwę, w takim układzie 

kończymy przerwę, czy w kwestii formalnej Pan Radny Wantuch chciał zgłosić coś? Bardzo 

proszę w kwestii formalnej, bo miałem sygnalizowane, więc bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowni Państwo! 

Jest to prosta uchwała kierunkowa w sprawie utworzenia parku kieszonkowego Celarowska 

na osiedlu Wiśniowa, jest tam teren, który nie jest zagospodarowany w planach miejscowych, 

w planach zagospodarowania przestrzennego jest oznaczony jako zieleń miejska, więc idealne 

miejsce na zrobienie parku tylko trzeba też wykupić dwie działki prywatne, myślę, że ta 

sprawa nie powinna budzić większych kontrowersji. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję, Celarowska. Proszę Państwa został zgłoszony wniosek Grupy Radnych, 

uprawnionej Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad i rozpatrzenie jako sprawy 

nagłej projektu uchwały w sprawie kierunków działania Prezydenta w sprawie parku 

kieszonkowego Celarowska. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi formalnemu? Nie widzę. 

Proszę Państwa głosujemy wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad? 

Głosujemy, bardzo proszę o zajęcie miejsc i głosujemy wprowadzenie do porządku obrad 

punktu dotyczącego, przed chwilą zasygnalizowanego przez Pana Radnego Wantucha. 

 Kto jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny guzik.  

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 34 osoby za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Rada wprowadziła ten punkt 

do porządku obrad i bardzo proszę Pana Wantucha o przedstawienie projektu uchwały. 

 

USTALENIE KIERUNKÓW DZIAŁAŃ DLA PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA 

W SPRAWIE PARKU KIESZONKOWEGO CELAROWSKA. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowni Państwo! 

Na rogu ulicy Celarowskiej i Żytniej znajduje się teren, ten teren jest oznaczony jako zielony 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Wileńska, jest tam trzech 

właścicieli, jednym z nich jest gmina Kraków, dwie należą do osób prywatnych, obszar około 

50 arów, obszar około 15 – 20 arów, idealne miejsce na zrobienie małego parku, tzw. 

kieszonkowego, taki sam park jaki powstał na ulicy Dekerta, może z jakąś małą sadzawką, z 

chodnikami, ze ścieżkami dla mieszkańców. Myślę, że więcej w tej sprawie nie trzeba 

dodawać. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Przypomnę, jest to uchwała kierunkowa, to nie jest jeszcze, otwieram dyskusję, informuję 

Państwa, że została złożona autopoprawka  doręczona przed chwilą Państwu, więc ona będzie 

elementem składowym samej uchwały, czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie 

widzę. Zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu, w trybie statutowym zgłoszono autopoprawkę, żadnych 

poprawek. Szanowni Państwo będziemy głosowali, zaczniemy od tego głosowania, tej 

uchwały, proszę o przygotowanie głosowania projektu uchwały według druku 1832. 

Głosujemy.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Przypomnę,  kierunki działania Prezydenta w sprawie parku 

kieszonkowego Celarowska. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam, proszę wynik. 

 

 31 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się, 2 osoby nie biorące udziału w głosowaniu. Rada 

przyjęła tą uchwałę. Proszę wydruk.  

 

 Teraz głosujemy cały blok spraw dotyczących budżetów i spraw mieniowych.  

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 99 

usytuowanego w budynku przy ulicy Grota – Roweckiego 57 w Krakowie na rzecz najemcy z 

zastosowaniem 87 % bonifikaty. W tej sprawie? W tej sprawie nie było żadnych poprawek, 

ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 

 Kto przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik, to jest sprawa zgody na 

bezprzetargową sprzedaż mieszkania na Grota Roweckiego. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik. 

 

 36 za, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Rada przyjęła tą uchwałę. Czy w kwestii 

formalnej jakiś wniosek był? Bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! 

W imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej wnoszę o 30 minut przerwy. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

30 minut przerwy, ponieważ poprzednio Klub PiS brał, a Platforma dobierała, więc teraz 

ogłaszam 30 minut przerwy dla Klubu Platformy. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Radnych Platformy zapraszam do pokoju klubowego. 

 

PRZERWA 30 MINUT. 
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Panie i Panowie bardzo proszę o powrót na salę, proszę o przygotowanie sprawdzenia 

obecności. Bardzo proszę Panie i Panów i powrót na salę. Klub Prawa i Sprawiedliwości 

gotowy? Tak. Klub Platformy? Tak. Niezależne Panie Radne gotowe? Gotowe. Przyjazny 

Kraków gotowy. Wznawiam obrady. 

 

 Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku na os. Na Skarpie 61 w Krakowie na rzecz najemcy z 

zastosowaniem 80 % bonifikaty. Druk Nr 1781. Nie było żadnych poprawek ani 

autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 33 osoby za, 0 przeciw, 4 wstrzymały się, 1 nie brała udziału. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Kolejna uchwała. Zmiana uchwały Nr XXI/231/11 Rady Miasta Krakowa z dnia 6 

lipca 2011 roku w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do 

przejazdów ulgowych oraz przepisów taryfowych w komunikacji miejskiej realizowanej na 

obszarze Gminy Miejskiej Kraków oraz gmin sąsiadujących, które przystąpiły do 

porozumienia w celu wspólnej realizacji publicznego transportu zbiorowego. Druk Nr 1792, 

nie było żadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rad przyjęła uchwałę. 

 

 Utworzenie i zatwierdzenie statutu jednostki budżetowej Zarząd Inwestycji Miejskich 

w Krakowie. Druk Nr 1793, nie było żadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje, proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 40 za, 0 przeciw,  1 osoba się wstrzymała. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie 

ulica Rozrywka 1 osoby przyjętej  celem wytrzeźwienia. Druk Nr 1798, nie było żadnych 

poprawek ani autopoprawek. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje, proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 
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 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017. Druk 1799, żadnych poprawek ani 

autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 39 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Druk 1800. Zmiana uchwały Rady Miasta w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 

2017 oraz w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017. Nie było żadnych 

poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 39 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017. Druk 1801. Nie było żadnych 

poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Zmiana uchwały Rady Miasta z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Krakowa. Druk 1802. Jest autopoprawka.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 24 osoby za, 0 przeciw, 17 się wstrzymało. Rada przyjęła uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy. 

 

 Proszę Państwa mamy druki jednoczytaniowe. Udzielenie dotacji celowej z budżetu 

Gminy Miejskiej Kraków z przeznaczeniem na realizowane w 2017 roku prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
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zabytków, położonych na obszarze Gminy Miejskiej Kraków, nie stanowiących jej wyłącznej 

własności. Druk 1812, żadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę. Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Kolejny projekt, druk 1807. Przyjęcie i ogłoszenie tekstu jednolitego uchwały Nr 

XLV/424/04 Rady Miasta Krakowa z dnia 28 kwietnia 2004 roku w sprawie stawek za 

zajęcie pasa drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg. Nie było poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. Dziękuję, zamykamy, 

proszę wynik. 

 

 39 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

 Druk 1811. Określenie rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2017 roku na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w 

Gminie Miejskiej Kraków. Druk 1811, żadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. Dziękuję, zamykamy, 

proszę wynik. 

 

 39 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą uchwałę. 

 

 Kolejna sprawa. Zmiana uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia kierunków 

działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dot. przystąpienia do sporządzenia punktowej 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kościelniki. W tej 

sprawi jest autopoprawka doręczona 29 marca czyli dzisiaj, głosujemy druk wraz z przyjętą 

autopoprawką, doręczoną autopoprawką. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymuje proszę podnieść rękę i nacisnąć guzik. Dziękuję, zamykamy, 

proszę wynik. 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą uchwałę. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta Krakowa na rok 2017. 

Druk 1803. Projekt Komisji Głównej, głosujemy, nie było żadnych poprawek ani 

autopoprawek. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 40 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę.  

 

 Skarga na Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie. Projekt 

Komisji Rewizyjnej, druk 1808. Nie było poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła uchwałę. 

 

 Druk 1809. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

przeznaczenia budynku szkolnego położonego przy ulicy Kazimierza Odnowiciela 2.  Projekt 

Grupy Radnych, druk 1809. Mamy w tej sprawie poprawkę Pana Radnego Słoniowskiego. 

Najpierw głosujemy poprawkę Pana Radnego Słoniowskiego. Proszę o przygotowanie 

głosowania.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem poprawki Pana Radnego Słoniowskiego? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 19 osób za, 19 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka nie uzyskała większości. 

Wydruk, proszę bardzo. Głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 20 osób za, 16 przeciw, 3 osoby się wstrzymały, 1 nie brała udziału w głosowaniu. 

Rada przyjęła tą uchwałę. Bardzo proszę o wydruk.  

 

 Zawarcie Umowy o współpracy pomiędzy Wiedniem i Stołecznym Królewskim 

Miastem Kraków. Druk Nr 1826. Jest poprawka Pana Radnego Stanisława Rachwała.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem poprawki Pana Rachwała? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 
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Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

38 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Rada przyjęła tą poprawkę. I głosujemy 

druk wraz z przyjętą poprawką. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 27 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą uchwałę. 

 

 Kolejny projekt. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2017. Druk 1821. Nie 

było żadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą uchwałę. 

 

 Kolejna uchwała. Rozpatrzenie petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta 

Krakowa uchwały o uwzględnieniu uwag Spółki do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Nowa Huta Przyszłości – Igołomska Północ. 

Przypomnę, referowane to było, jest to projekt Komisji Głównej. Nie ma żadnych poprawek 

ani autopoprawek, głosujemy.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada  przyjęła tą uchwałę. 

 

 Druk 1831. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie 

budowy Deptaku Lotników upamiętniającego polskich lotników walczących o odzyskanie i 

utrzymanie niepodległości, w tym walczących na wszystkich frontach w II Wojnie Światowej 

na fragmencie dawnego pasa startowego lotniska Rakowice – Czyżyny pomiędzy osiedlami 

Dywizjonu 303 i 2 Pułku Lotniczego. Druk 1831, żadnych poprawek ani autopoprawek, 

głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 
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Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 41 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą uchwałę. 

 

 Zmiany w budżecie Miasta Krakowa według druku 1823. I w tej sprawie proszę 

Państwa odbyliśmy I czytanie, teraz jest wniosek formalny o wprowadzenie do II czytania. 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. Głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem do II czytania proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie stosownego guzika? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

40 osób za wprowadzeniem, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada wprowadziła  to 

do II czytania. Pani Dyrektor proszę o informację na temat poprawek, których zdaje się nie 

ma, ale formalnie. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam odbycie II 

czytania i głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 40 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą uchwałę.  

 

 Kolejny wniosek o wprowadzenie do II czytania projektu uchwały według druku 

1825. Dotyczy zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. Został tutaj 

złożony wniosek formalny o wprowadzenie w trybie nagłym do II czytania. Głos za, głos 

przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, głosujemy. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego projektu do II czytania proszę o 

naciśnięcie stosownego przycisku i podniesienie ręki? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 40 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, iż Rada wprowadziła ten 

punkt do porządku obrad. Bardzo proszę Panią Dyrektor o przedstawienie do II czytania. 
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Dyrektor Biura Skarbnika Miasta Krakowa – p. A. Kwaśniak 

Szanowni Państwo! 

Do tego druku została zgłoszona poprawka jednego z Państwa Radnych, poprawka ta 

konsumuje tak jak wyjaśniałam, zwolniły się środki z ulicy Igołomskiej w latach przyszłych 

ze względu na otrzymanie dofinansowania, nie zostały one przez inne zadania wprowadzone 

skonsumowane w całości, okazało się możliwe jeszcze wprowadzenie jednego zadania, 

instytucji kultury, w związku z tym, że ta instytucja dostała środki z Ministerstwa Kultury, 

wkład własny należało uzupełnić i to jest ta poprawka. Pan Prezydent opiniuje pozytywnie tą 

poprawkę. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych w sprawie tej poprawki lub też w II czytaniu chce 

zabrać głos? Pan Chrzanowski. W tej sprawie odbyliśmy II czytanie, Pan Radny chce 

przedstawić? Jeżeli nie chce to nie będziemy zmuszali. Odbyliśmy II czytanie. Po pierwsze 

musimy głosować nad tą poprawką, bo ona nie została przyjęta autopoprawką. Proszę o 

przygotowanie głosowania. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 40 osób za poprawką, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Rada przyjęła tą poprawkę. I 

teraz głosujemy projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały wraz z przyjętą wcześniej 

poprawką? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

24 za, 0 przeciw, 17 wstrzymujących. Rada przyjęła tą uchwałę. Proszę o wydruk. 

 

Ostatni punkt merytoryczny tej Sesji dzisiejszej. Rezolucja w sprawie naprawienia 

zaniedbań związanych z Parkami Krajobrazowymi na terenie Krakowa. Projekt Grupy 

Radnych, druk 1810-R. W tej sprawie mamy autopoprawkę oraz poprawkę Pana Radnego 

Stawowego. Najpierw będziemy głosowali poprawkę Pana Radnego Stawowego. Odbyliśmy 

dyskusję. Proszę o przygotowanie głosowania. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem poprawki Pana Radnego Stawowego? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 23 osoby za, 17 przeciw. Rada przyjęła tą poprawkę. Przepraszam, ktoś chce wniosek? 

Proszę bardzo wydruk. Głosujemy. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej rezolucji wraz z przyjętą poprawką? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę podnieść rękę i nacisnąć stosowny przycisk. 

Dziękuję, zamykamy, proszę wynik. 

 

 40 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Rada przyjęła tą rezolucję wraz z 

autopoprawką i przyjętą poprawką.  

 

Proszę Państwa zwracam się z prośbą do projektodawców projektów uchwał według druków 

1799, 1800, 1801, 802, 821, 823, 825 o przygotowanie w piątku 31 marca 2017 roku i 

przekazanie do Kancelarii projektów i załączników do podjętych uchwał zgodnie z ustawą z 

dnia 6 września 2001 o dostępie do informacji publicznej. 

 

OŚWIADCZENIA I KOMUNIKATY. 

Pani Radna Szybist. 

 

Radna – p. A. Szybist 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

W związku z naszą uchwałą kierunkową w sprawie przyjęcia na leczenie dzieci z Aleppo 

mam ogromną prośbę do wszystkich Klubów i do Przewodniczących Klubów, ponieważ 

Sopot tak się przynajmniej wydaje, przeszedł już drogę legislacyjną, którą moglibyśmy od 

nich skopiować i dostanę informacje jak najszybciej, mam nadzieję, jak to zrobiono, 

niewątpliwie do tego celu trzeba by w budżecie miasta Krakowa już w tym roku przesunąć na 

ten cel około 100, 150 tys. zł. I mam ogromną prośbę, ponieważ nie jest to sprawa polityczna, 

jest to sprawa delikatna, żebyście Państwo na przyszłą Sesję porozmawiali w swoich Klubach 

czy jesteście skłonni poprzeć takie przedsięwzięcie, czy 150 tys. to by było bardzo fajnie, jeśli 

100 tys. to może być także, pomożemy wtedy mniejszej ilości dzieci, ale bardzo proszę o 

spokojną dyskusję na ten temat w Klubach i jeśli możecie Państwo przed kolejną Sesją mnie 

poinformować o wyniku to bardzo Państwa Przewodniczących Klubów zwłaszcza o to 

proszę, bo jest to sprawa delikatna i nie dobrze byłoby żebyśmy na mównicy się kłócili o 

czyjeś zdrowie i życie po prostu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Radny Urynowicz. 

 

Radny – p. T. Urynowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Po pierwsze chciałbym zmobilizować Państwa do większej aktywności sportowej i od razu 

chcę powiedzieć, że tydzień temu  drużyna z nazwy Rady Miasta Krakowa, bo graliśmy tak 

naprawdę ja i Kuba Kosek, pozostałe osoby to byli radni dzielnicowi i Straż Miejska, 

pokonaliśmy uczestników Konferencji Vital Cities, która odbywała się w Krakowie 9 do 1, a 

mówię to żeby zachęcić Państwa do udziału w meczu, który będzie miał charakter szczególny 

bo charytatywny, będziemy naszą grą wspierać, przyłączać się do akcji wsparcia rodziny 

Piotra Kapusty, a właściwie jego brata i 7 kwietnia na hali Prądniczanki rozegramy mecz z  

reprezentacją Polski w piłce halowej powyżej 35 roku życia, więc mniej więcej z naszymi 

rówieśnikami, pewnie szanse nie są za wielkie, dlatego liczę na wsparcie szanownego 

koleżeństwa bo po pierwsze fajny projekt, a po drugie warto czasem się pokazać jako ten 

Radny, który nie tylko  przegaduje, ale także potrafi spędzić czas razem i przekopuje piłkę na 



LXII SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

29 marca 2017 r. 

 

58 
 

drugą stronę boiska w sensie dosłownym, ale także ma okazję wspierać różne cenne 

inicjatywy społeczne, w tym także wspierać rodzinę osoby chorej. Wszystkiego dobrego. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję bardzo. Pani Radna Maliszewska. 

 

Radna – p. T. Maliszewska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Miałam ogromną frajdę wręczając dzisiaj wszystkim Państwu zaproszenia na tzw. Jeżyki. Po 

raz 14 na imieniny Jerzego Bińczyckiego, który był uczniem Szkoły 68, zapraszamy 

wszystkich, nie tylko Jerzyków, bo na imieniny przychodzą również goście, serdecznie 

zapraszamy 25 kwietnia o godzinie 11.oo, naprawdę powitamy was po staropolsku czapką do 

ziemi i dobrym jedzeniem. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pan Radny Wantuch bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

A ja bym Państwa chciał zaprosić jutro na Błonia Krakowskie, o godzinie 11.oo odbędzie się 

demonstracyjny lot pierwszego drona w Polsce wyposażonego w czujnik badający spalanie 

śmieci, będzie mała demonstracja, trzy różne substancje, węgiel, drewno, śmieci, w pierwszej 

wersji drona był ten problem rzeczywiście dlatego czujnik został wysunięty o metr do przodu 

i ten dron będzie jutro latał, będą prowadzone pomiary, zapraszam serdecznie o 11.oo na 

Błonia. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Pani Radna Prokop – Staszecka. 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Panie Przewodniczący! Państwo Radni! 

Chciałam bardzo serdecznie podziękować Wysokiej Radzie za objęcie patronatem 

uroczystości 100-lecia Szpitala Jana Pawła II, krakowskiego szpitala. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękujemy bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. 

Sprawdzamy obecność.  Czy ktoś jeszcze jest w trakcie sprawdzania obecności?  Nie widzę. 

Proszę o wydruk. Pan Ryszard Kapuściński obecny, Pani Anna Szybist obecna, Pani Agata 

Tatara nieobecna. Dziękuję. 

 

 Zamykam obrady LXVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta i zapraszam Państwa za 

godzinę na nadzwyczajną Sesję w sprawach edukacyjnych. Nie można przesunąć.  

 

 
 


